
پایان جشنواره فیلم کوتاه 
 معلولان در کرمان 

نخستین جشنواره عکس و فیلم های ۱۰۰ ثانیه ای افراد دارای 
4معلولیت با معرفی برگزیدگان در کرمان به کار خود پایان داد
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معمای  پیاز
» پیاز در کل کشور 600 هزار تن مازاد کاشت شده و برای صادرات

 این محصول نیز دولت هیچ تعرفه ای تعیین نکرده است.«

استاندار: توسعه  
زیرساخت های بخش  راه آهن  

در کرمان ضروری است 

پورابراهیمی چراغ اول 
 FATF مخالفت با

را روشن کرد

تکمیل زیرساخت های 
گردشگری 

دلفارد جیرفت

2

کمربندی شاهد 
بلای جان سیرجان 

کرونا زده

گفته ی  به  بنا 
سخنگوی دانشگاه  

شبانه روز  طی  کرمان  پزشکی  علوم  
گذشته، 15 بیمار جدید کرونا در استان 
بستری  شده اند و دو نفر نیز جان خود را 
در اثر ابتلا به این بیماری از دست دادند. 
در حال حاضر، 114 بیمار قطعی کرونا در 
بیمارستان های استان بستری هستند. شمار 
کل بستری شدگان در استان از ابتدای پاندمی 
کرونا تا دوشنبه 11 اسفندماه به »16 هزار و 
667 نفر« و شمار کل قربانیان به »دو هزار و 
513 نفر« رسید.لازم به ذکر است که شیوه ی 
آماردهی درباره ی اپیدمی کرونا از اواخر 

خردادماه تغییر کرده است.

معاون سرمایه گذاری اداره کل 
میراث فرهنگی،گردشگری و 

صنایع دستی استان کرمان گفت: زیرساخت های 
گردشــگری منطقه دلفارد جیرفت با ۲ میلیارد و 

5۰۰ میلیون ریال اعتبار تکمیل می شود.
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استاندار با تاکید بر ضرورت توسعه زیرساخت های راه 
آهن در این استان گفت: خطوط ریلی فهرج - ریگان 

- ایرانشهر، بم - جیرفت - جاسک و اتصال خط یزد - مهریز به انار و رفسنجان از 
جمله طرح های اولویت دار کرمان است.علی زینی وند روز دوشنبه در نشستی 
با معاون وزیر راه و مدیرعامل شرکت راه آهن با اشاره به اهمیت توسعه شبکه 

ریلی در کشور بر توسعه این بخش در استان کرمان تاکید کرد.

پنج روز پیش بود که محسن رضایی درباره لوایح مربوط 
به FATF اعلام کرد »پیرو درخواست رییس جمهور 

از مقام معظم رهبری و موافقت معظم له با تمدید زمان بررسی این دو لایحه، در 
جلسات متعدد کار کارشناسی انجام و پیشنهادهای مختلف، بررسی شده که 
گزارش آن را به صحن مجمع تشخیص مصلحت نظام برای تصمیم گیری ارائه 
خواهیم کرد و تلاش می کنیم تا پایان اسفند ماه نظر نهایی مجمع را اعلام کنیم.«

صفحه3 را 
بخوانید

صفحه 3 را 
بخوانید

استیصال در بازار استیصال در بازار 
سفر نوروزسفر نوروز

تومــان  5۰۰ قیمــت              1399 اســفند   1۲ سه شــنبه         94۰ پیاپــی  شــماره  چهــارم          ســال 

محمد رضامهدلوشهردار زرند در دیدار با مهندس کریمی مدیرعامل شرکت تولید نیروی برق کرمان خبر داد

احیاء و توسعه فضاهای شهرک سید الشهداء )توانیر(
ر با  ر زرند ضمن دیدا محمد رضا مهدلو شهردا
مهندس کریمی مدیرعامل شرکت تولید نیروی 
برق کرمان در خصوص مسائل مختلف شهر زرند و 

شهرک سید الشهداء بحث و گفتگو کردند .
محمد رضا مهدلو در این دیدار خواستار همکاری و 
همراهی بیشتر دو مجموعه در راستای خدمات دهی 
بهتر به شهروندان شد گفت:خوشبختانه شهرداری 
زرند در بخش های مختلف برنامه ریزی های خوبی 
داشته است و در طی چند سال گذشته توانسته 
است پتانسیل های بالقوه را به بالفعل تبدیل نماید .

شهردار زرند از تلاش شهرداری زرند برای توسعه 
و آبادانی شهرکهای مجاور شهر خبر داد و گفت: 
ء یکی از شهرکهای قدیمی  لشهدا شهرک سید ا
شهر زرند می باشد و رسیدگی به مشکلات اهالی 
این شهرک به طور ویژه در دستور کار مدیریت 
شهری قرار دارد.مهندس مهدلو از زیر ساختهای 
مناسب این شهرک گفت و تصریح کرد: شهرک 
سید الشهداء دارای زیر ساختهای مناسبی در زمینه 
ورزشی و بوستانها می باشد و شهرداری نیز در صدد 

است تا این مکانها را احیاء و بازسازی نماید .
وی افزود:یکی دیگر از اقدامات شهرداری در راستای 
خدمات دهی بهتر به شهروندان ایجاد میدان در سه 
راه مسکن مهر و توانیز و همچنین ایجاد راه جدید کنار 

گذر در این نقطه از شهر می باشد .مهندس کریمی 
مدیرعامل شرکت تولید نیروی برق کرمان نیز ضمن 
قدردانی از توجه شهردار به مسائل مختلف شهری زرند 
از همکاری همه جانبه با این نهاد خبر داد و گفت:در 
راستای رفع مشکلات شهرک سیدالشهداء)توانیر( 
این نهاد آماده همکاری با شهرداری زرند می باشد 
.مدیرعامل شرکت تولید نیروی برق کرمان خواستار 

همکاری در خصوص تعریضات معابر کمپ پائین،لکه 
گیری و ترمیم آسفالت معابر ،لایروبی جوی های سطح 
شهرک،درختکاری و فضای سبز و نصب تجهیزات 

پارکی در این شهرک شد .
شایان ذکر است مهندس امیری مدیر عامل شرکت 
تولید برق زرند نیز به ارائه نظرات و دیدگاههای خود 

در این خصوص پرداخت .
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ما را در تلگرام دنبال کنید

رحمت ا... رحیمي پور راوري- شهردار راور
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نوب آگهي مزايده عمومي 
شهرداری راور در نظر دارد بر اساس مجوز شورای شهر یک 

قطعه ملک واقع در خیابان امام حسین )ع( خیرآباد به متراژ 191 متر 
مربع را از طریق مزایده واگذار نماید لذامتقاضیان مي توانند جهت 
کسب اطاعات تکمیلي و دریافت اسناد مزایده حداکثر ظرف مدت 
10 روز پس از انتشار آگهي نوبت دوم به واحد قراردادهاي شهرداري 
قیمت  درصد  مزایده 5  در  شرکت  تضمین  مبلغ  نمایند  مراجعه 

کارشناسي مي باشد  

شهرداري در رد و یا قبول هریک از پیشنهادات مختار است . 
 هزینه درج نوبتهاي آگهي بر عهده برنده مزایده مي باشد.  

مدیریت شعب بانک کشاورزی جنوب کرمان 

آگهی مزايده      
املاک مازاد بانک کشاورزی

مدیریت شعب  بانک کشاورزی جنوب کرمان در نظر دارد املاک مازاد بر نیاز خود را بشرح ذیل از طریق مزایده عمومی با شرایط  و وضع موجود بفروش  برساند.
لذامتقاضیان می توانند جهت کسب اطلاعات بیشتر و بازدید از املاک از تاریخ  99/12/10 تا پایان وقت اداری روز پنجشنبه مورخ 99/12/14 همه روزه بجز ایام  تعطیل از ساعت 
8صبح لغایت 13به نشانی  جیرفت- خیابان قرنی- مدیریت شعب  بانک کشاورزی جنوب کرمان- واحد خدمات مدیریت طبقه دوم  مراجعه  نمایندو نیز با مراجعه به سامانه 
تدارکات الکترونیکی دولت)ستاد( به آدرس : www.setadiran.ir نسبت به دریافت اسناد شرکت در مزایده اقدام و پیشنهادات خود را تا پایان وقت اداری روز سه شنبه 

مورخ 99/12/19 در سامانه تدارکات الکترونیکی دولت)ستاد(  به آدرس www.setadiran.ir بارگذاری نماید.
پاکت های پیشنهادی ارائه شده در  تاریخ 99/12/20 راس  ساعت9 صبح  در  محل مدیریت شعب بانک کشاورزی جنوب کرمان واقع در خیابان قرنی غربی در حضور اعضا 

کمیسیون  معاملات مفتوح و قرائت خواهد  شد .

توضیحات و شرایط :
1-متقاضیان بایستی  معادل 5 درصد مبلغ قیمت پایه مزایده مندرج در آگهی را به 
عنوان سپرده شرکت در مزایده بابت هر یک  از املاک  به صورت جداگانه در قالب یکی از 

تضامین مندرج در اسناد مزایده ارائه نمایند.
2-بازدید از املاک و مطالعه مدارک و سوابق قبل از شرکت در مزایده برای تمامی شرکت 

کنندگان در مزایده ضروری است.
3-کلیه املاک عرصه شده با وضعیت موجود به فروش می رسند و در صورت داشتن 
متصرف تخلیه به عهده خریدار می باشد و بانک هیچ گونه مسئولیتی در خصوص تخلیه 

و تحویل  املاک مذکور ندارد.
4-فروش املاک با کاربری مسکونی به صورت نقدی و در خصوص سایر کاربری ها 
اولویت با فروش نقدی می باشد ولی پیشنهادهای غیر نقدی حداقل با پرداخت 20 

درصد نقد و مابقی بصورت اقساط )با سود بانکی( حداکثر به مدت 36 ماه قابل 
بررسی است درصد پرداخت نقدی  و مدت باز پرداخت الباقی ثمن )حداکثر 36 ماه( 

بایستی در برگه پیشنهادات قیمت بصورت شفاف اعلام گردد
5-هزینه درج آگهی بعهده برنده مزایده می باشد.

6-بانک در رد یا قبول یک یا تمامی پیشنهاد ات خرید مختار است.
7-به پیشنهادهای فاقد امضا، مشروط، مخدوش، فاقد سپرده  و پیشنهادهایی که پس 

از انقضا مدت مقرر در فراخوان واصل شود مطلقا ترتیب اثر داده نخواهد شد.
8-سایر اطلاعات و جزئیات مربوط در اسناد مزایده درج خواهد شد.

سامانه  در  درمـزایده  شرکت  اسناد  بارگذاری  و  درمزایده  شرکت  مهلت  9-آخرین 
روز   www.setadiran.ir آدرس:  به  )ستاد(  دولت  الکترونیکــی  تــــدارکات 

سه شنبه 99/12/19 می باشد.

نوع نوع ملکپلاک ثبتیردیف
کاربری

عرصه
)مترمربع(

اعیان
شرایط متصرفآدرسقدرالسهمقیمت پایه)ریال()مترمربع(

فروش

1
1443فرعی از2 اصلی 
واقع در بخش46کرمان

ساختمان4 
طبقه

ششدانگ34091322.364.500.000مسکونی
کهنوج-کوچه مالاریا- بن 

بست اول غربی
ندارد

نقدی

2
6فرعی از3922 اصلی 

واقع در بخش یک کرمان
ششدانگ92/365.539.200.000-مسکونیآپارتمان

کرمان-خیابان شهید  دارلک   
کوچه8 فرعی شمالی 1

ندارد

3
8فرعی از3922 اصلی 
واقع در بخش یک کرمان

ششدانگ101/536.193.330.000-مسکونیآپارتمان
کرمان خیابان شهید دارلک 

کوچه شماره 8 فرعی شمالی 1
ندارد

4
9فرعی از3922اصلی 

واقع دربخش یک کرمان
ششدانگ94/175.744.370.000-مسکونیآپارتمان

کرمان خیابان شهید دارلک 
کوچه شماره 8 فرعی شمالی 1

ندارد

5
11 فرعی از3922اصلی  
واقع در بخش یک کرمان

ششدانگ102/756.267.750.000-مسکونیآپارتمان
کرمان خیابان شهید دارلک 

کوچه شماره 8 فرعی شمالی 1
ندارد

6
13فرعی از3922اصلی در 

بخش یک کرمان
ششدانگ87/815.444.220.000-مسکونیآپارتمان

کرمان خیابان شهید دارلک 
کوچه شماره 8 فرعی شمالی 1

ندارد

7
14فرعی از3922اصلی 

واقع  در بخش یک کرمان
ششدانگ50/813.048.600.000-مسکونیآپارتمان

کرمان خیابان شهید دارلک 
کوچه شماره 8 فرعی شمالی 1

ندارد

8
643فرعی از551اصلی 
واقع دربخش45کرمان

ششدانگ17474504.873.580.000گاوداریگاوداری
جیرفت-هوکرد-بین چینه 

و هوکرد
دارد
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9
8 اصلی واقع در بخش 

45 کرمان
زمین مشتمل 

بر گلخانه
775046004.535.000.000کشاورزی

14/6سهم مشاع 
از96 سهم ششدانگ

داردجیرفت روستای گزاباد

10
5فرعی از 158 اصلی  
واقع در بخش 46کرمان

زراعیزمین
147

)هکتار(
داردفاریاب-سرگریچششدانگ84.000.000.000-

11
13فرعی از89 اصلی واقع 

در بخش 46 کرمان
زراعیزمین

 10/5
)هکتار(

داردکهنوج- چاه زیارتششدانگ9.987.530.000-

12
844فرعی از551 اصلی 
واقع در بخش45 کرمان

ششدانگ1.224.720.000-1020/6کشاورزیباغچه
جیرفت- هوکرد بین چینه 

و هوکرد
دارد

13
845فرعی از551 اصلی 
واقع در بخش45 کرمان

ششدانگ4.651.200.000-3876کشاورزیباغچه
جیرفت- هوکرد بین چینه 

و هوکرد
دارد

14
585اصلی واقع در 

بخش45کرمان
باغ مشتمل بر 

ساختمان
110001006.300.000.000کشاورزی

یک و یک سوم سهم 
مشاع از96  سهم 

ششدانگ
داردجیرفت-روستای بند سراجی

نوبت دوم

آب را 
هَدر

ندهیم
رییــس ســازمان جنگل هــا گفــت: به طــور متوســط ســالانه ۲5 ســیل در ایــران اتفــاق 
ــالانه ۲5۰۰  ــان، س ــارد توم ــیل 1۰۰ میلی ــر س ــارت  ه ــاب خس ــا احتس ــد و ب می افت

ــه کشــور خســارت وارد می شــود.   ــت جــاری شــدن ســیل ب ــان از باب ــارد توم میلی
بــه گــزارش ایســنا مســعود منصــور در نشســت صبــح امــروز بــا علــی دارابــی - معــاون 
امــور اســتان های ســازمان صــدا و ســیما - کــه بــا صــورت ویدئــو  کنفرانــس بــا حضــور 
مدیــران اســتانی دو مجموعــه برگــزار و منجر بــه امضــای تفاهمنامه بــه منظــور ترویج 
ــت از منابع طبیعــی شــد، گفــت: آب، خــاک، پوشــش گیاهــی و هــوا از  حفــظ و حمای
عناصــر اصلــی امنیــت  غذایــی و حیاتــی بشــر اســت و امــروز حفــظ پوشــش گیاهــی 

کشــور یــک رســالت همگانــی محســوب می شــود. 
وی خاطرنشــان کــرد: ۸3 درصــد مســاحت کشــور تحــت مدیریــت ســازمان جنــگل 
ــع طبیعــی  ــردم در حفاظــت از مناب ــدون مشــارکت  م ــن ســازمان ب ــرار دارد و ای ــا ق ه

ــد داشــت.  ــی نخواه توفیق
منصــور افــزود: آب و خــاک منشــاء تولیــد و معیشــت مــردم اســت و حضــرت علــی )ع( 
مــی فرماینــد کســی کــه آب و خــاک داشــته باشــد و در  عین حــال فقیــر زندگــی کند، 

خداونــد او را از رحمتــش دور می  کنــد . 
ــا  ــرز آن ب ــد حــد و م ــروت عمومــی اســت و بای ــک ث ــال ی ــه اظهارکــرد: انف وی در ادام
ــا  ــازمان جنگل ه ــه س ــن وظیف ــن راه اولی ــود و در ای ــن ش ــی معی ــت خصوص مالکی
تشــخیص ســپس تثبیــت مالکیــت دولــت اســت کــه مجموعــه ایــن اقدامــات در قالب 

ــود.  ــام می ش ــتر انج کاداس
منصــور اضافــه کــرد: بــرای جلوگیــری از تخریــب و تصــرف در اراضــی ملــی نیازمنــد 
ــار  ــود آث ــام ش ــدی  انج ــاق به کن ــن اتف ــر ای ــتیم و اگ ــازی هس ــتاب در فرهنگ س ش

ــود. ــم ب ــی شــاهد خواهی ــع  طبیع ــی بیشــتری را در مناب تخریب

2500 میلیارد تومان، متوسط 
خسارت سالانه وقوع سیل به کشور

بستری 15 بیمار و مرگ 
2 نفر در شبانه روز گذشته

آمار جدید کرونا در استان 
تا عصر دوشنبه؛
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افزایش سرانه فضای ورزشی 
جیرفت به1۷درصد 

فرماندار جیرفت از افزایش 17 درصدی ســرانه فضای ورزشــی این 
شهرستان از دولت یازدهم تاکنون خبر داد.ابوذر عطاپور توجه به ورزش 
و جوانان را یکی از مســائل مهم مورد توجه دولت دانست و گفت:از 
ابتدای فعالیت دولت تدبیر و امید تاکنــون اقدامات مهم و زیربنایی 
در بخش ورزشی شهرستان جیرفت رقم خورده است.او از احداث ۲ 
چمن مصنوعی در روســتاهای پرجمعیت و کم برخوردار شهرستان 
جیرفت خبر داد و بر نقش مهم ورزش در کاهش آسیب های اجتماعی و 
افزایش سلامت جامعه تاکید کرد.فرماندار جیرفت با بیان اینکه ساخت 
خانه جوان این شهرســتان به صورت ویژه در دستور کار قرار گرفته 
است، خواستار حمایت بیشتر اداره کل ورزش و جوانان استان کرمان 
برای تسریع هر چه بیشتر این طرح شد. او با بیان اینکه ورزش نقش 
مهمی در سلامت جسمی و روانی جامعه دارد،از مشارکت جوانان در 
برنامه های فرهنگی و اجتماعی و حوزه آسیب های اجتماعی شهرستان 
جیرفت خبر داد.او از برگزاری مستمر کارگروه ساماندهی امور جوانان 
در فرمانداری جیرفت خبر داد و توجه بــه جوانان را یکی از امور مهم 
فرمانداری دانست.عطاپور به فعالیت های ورزشی شهرستان جیرفت 
اشاره کرد و گفت:در دولت تدبیر و امید شاهد رشد و افزایش خوبی در 
زمینه ورزش همگانی و قهرمانی شهرستان بوده ایم.او به چالش های 
بخش ورزش شهرستان جیرفت اشــاره کرد از واگذاری سالن های 
ورزشی به بخش خصوصی در شهرها و روستاهای کم برخوردار خبر 
داد.او با بیان اینکه هر تلاشی امروز برای توسعه ورزش انجام دهیم کم 
است، گفت:همه باید دست به دست هم دهیم و در مقابل طوفان اعتیاد 

و مواد مخدر، ورزش و روحیه ورزشکاری را در جامعه تقویت کنیم.

اجرای طرح مواسات 
به همت بازاریان ریگان

پرویز جلالــی رئیس اداره صمت شهرســتان ریــگان گفت:به همت 
بازاریان،بسیج اصناف،بسیج کارگری، بسیج مهندسین شهرستان ریگان 
1۰۰ بسته معیشتی به ارزش تقریبی 4۸۰ میلیون تومان در بین نیازمندان 

توزیع شده است.
او با اشاره به اینکه این طرح برای کمک به نیازمندان آسیب دیده از کرونا 
است تصریح کرد: یکی از اولویت های بازاریان عمل به فرمایشات مقام 
معظم رهبری در زمینه کمک به نیازمندان بوده است.رئیس اداره صمت 
شهرستان ریگان با تقدیر از بازاریان شهرستان گفت: این کمک های مومنانه 

تا ریشه کنی ویروس کرونا در شهرستان ادامه دارد.
جلالی افزود: شیوع ویروس کرونا باعث بروز مشکلات اقتصادی و تنگ 
شدن سفره عده ای از مردم و تعطیلی برخی از کسب و کار ها شده است.

او گفت:امروز هم نوایی و هم صدایی برای آسیب دیدگان کرونا در نقطه به 
نقطه ایران اسلامی موج می زند و همه دست به دست هم دادند تا بخشی از 

آلام و درد نیازمندان را برطرف نمایند.
ماهی قرمز عید را از مراکز مجاز  بخرید

سرپرست شبکه دامپزشکی رابر با توجه به در پیش بودن سال نو و استقبال 
شهروندان از خرید ماهی های قرمز هشدار داد:با توجه به وضعیت بیماری 
کرونا در کشور و احتمال انتقال بیماری به صورت مکانیکی از طریق فروش 
ماهی قرمز به آگاهی و اطلاع مردم شهرســتان رابر می رساند که عامل 
بیماری کرونا برای ماهی بیماری زا نیست.او افزود:در صورت رعایت نکردن 
نکات بهداشتی و ایمنی از طریق آب و سطح بدن ماهی به صورت مکانیکی 
قابلیت انتقال به انسان است.بنی اسد تصریح کرد:خرید ماهی قرمز بایستی 
از مراکز مجاز و در ظروف یکبار مصرف صورت بگیرد و بعد از ورود به منزل 
بلافاصله در ظرف مناسب حاوی آب لوله کشی که از قبل آماده شده و با 
دستکش یکبار مصرف تخلیه شود و ظرف قبلی با رعایت نکات بهداشتی 
در سطل زباله انداخته شود.سرپرست شبکه دامپزشکی شهرستان رابر 
گفت:از دست زدن به آب و ماهی قرمز جدا خودداری کنید و در صورت 

تماس، دست را با آب و صابون به مدت بیست ثانیه دقیقه بشویید.

کمربندی شاهد بلای جان 
سیرجان کرونا زده

یکی از مهم ترین دلایل بالا رفتن 
آمار کرونای سیرجان عبور و مرور 
زیاد خودروها به ویژه ماشین های 
سنگین از داخل محدوده شهری است؛ این در حالی است که ساخت 

کمربندی جدید این شهرستان چندین سال مسکوت مانده است.
سیرجان جزو اولین شهرستان های استان کرمان بود که درگیر موج 
چهارم کرونا شد.آمارها در سیرجان بســیار نگران کننده بالا رفته و 
مشاهده کرونای انگلیســی نیز بر این حساسیت افزوده است.یکی از 
مهم ترین دلایل بالا رفتن آمار کرونای سیرجان عبور ومرور زیاد خودروها 
به ویژه ماشین های سنگین از داخل محدوده شهری است. موضوعی 
که استاندار کرمان نیز در جلسه ستاد کرونای شنبه نهم اسفند به آن 
اشاره کرد.گسترش شهر سیرجان باعث شده کمربندی این شهرستان 
در میان شهر و منطقه مسکونی قرار بگیرد.ساخت کمربندی جدید 
سیرجان نیز چندین سال مســکوت مانده و اثر آن به شدت در این 
روزهای کرونایی دیده می شود.به گفته فرماندار ویژه شهرستان سیرجان 
روزانه حدود ۸ هزار خودرو از کمربندی شاهد شهرستان سیرجان عبور 

می کند که اغلب کامیون هایی از سراسر کشور هستند.
سهراب بهاءالدینی ادامه داد:کمربندی شاهد یک خیابان است و عبور 
کامیون ها زیرساخت های شهری را خراب می کند. از طرفی توقف این 

کامیون ها در داخل شهر باعث انتقال ویروس کرونا در شهر شده است.
او گفت: ۲باند از کمربندی جدید زیر بار ترافیکی است اما لاین رفت 
آن به سمت بندرعباس که حدود 6۰ کیلومتر می شود ساخته نشده 
است.او افزود:در مقطعی وزارت راه و شهرسازی با جهاد نصر توافقی 
انجام داد،چند روزی کار شروع شد اما به دلیل نوسانات ارز متوقف شد.

حاجی زاده: مکاتبات نتیجه لازم را نداشته است
علی حاجی زاده مدیرکل راه وشهرسازی استان کرمان می گوید طراحی 
کمربندی جدید به صورت آزادراه است که ۲ خط آن توسط دولت در 
سال های قبل ساخته شده اما چهار خط باقی مانده قرار است به صورت 
مشارکتی ساخته شود.او ادامه داد:یکی از شریک ها در این طرح یک 
شرکت کرمانی است که طبق تفاهم نامه باید 53کیلومتر آن را انجام 
دهد.حاجی زاده با اشاره به این که قرارداد این طرح با شرکت ساخت 
زیربناهای حمل ونقل کشور است گفت که مکاتبه لازم انجام شده اما 

تاکنون نتیجه ای نداشته است.
فرماندار ویژه شهرستان سیرجان عنوان کرد:شرکت گل گهر جاده ای 
دارد که به بندرعباس متصل می شود. اگر این جاده هم که 15 کیلومتر 
آن باقی مانده احداث شود می تواند بخشی از بار ترافیکی را جبران کند.
بهاءالدینی در زمینه اقدامات فعلی در زمینــه کنترل ویروس کرونا 
گفت:تنها کاری که درحال حاضر می توانیم انجام دهیم نصب چند تابلو 
در ورودی شهر است که توقف کامیون ها در سطح شهر ممنوع بوده و در 

صورت توقف از طریق پلیس راهور با آن ها برخورد می شود.

رئیس پلیس فتا استان کرمان گفت:»قبل از وارد 
کردن نام کاربری و رمز ورود برای استفاده از 
اینترنت بانک از معتبر بودن برنامه  همراه بانک 
و یا صفحه  اینترنت بانک اطمینان حاصل کرده 
و حتما از رمز پویا استفاده کنید«. به گزارش پایگاه خبری 
پلیس،سرهنگ امین یادگار نژاد اظهار کرد:»بررسی و واکاوی 
پرونده های فیشینگ و برداشت از حساب بانکی نشان دهنده  
این نکته است که مجرمان سایبری با ساخت برنامه همراه بانک 
جعلی و طراحی صفحات فیشینگ اینترنت بانک، نام کاربری و 
رمز ورود به اینترنت بانک شهروندان را سرقت کرده و به دنبال آن 
از حساب آنان مبالغی را برداشت می کنند«.او افزود:»مالباختگان 
به  دلیل عدم آگاهی از آدرس سایت اصلی بانک برای استفاده 
از اینترنت بانک خود به نتایج جستجوی گوگل اعتماد کرده و 
به دلیل عدم تشخیص آدرس سایت اصلی با جعلی،با ورود به 
سایت های جعلی، اطلاعات حساب کاربری شامل نام کاربری، 
رمز ورود و سایر اطلاعات آن ها توسط فیشرها به سرقت می رود«.
رئیس پلیس فتا استان کرمان با اشاره به این نکته که استفاده 
از رمز دوم پویا جهت خرید از درگاه های اینترنتی تا حد زیادی 
مانع دسترسی کلاهبرداران سایبری به حساب  های بانکی شده 
است،افزود:»بانک ها برای امنیت هرچه بیشتر حساب های بانکی 
مشتریان خود،قابلیت استفاده از رمزیک بار مصرف را جهت ورود 
به اینترنت بانک ارائه می دهند، که هموطنان می توانند با استفاده 
از این قابلیت از دسترسی مجرمان سایبری به حساب های بانکی 
خود جلوگیری کنند«.او با بیان این که همه  بانک های کشور 
برنامه های بانکی خود را در وب  سایت رسمی خود قرار داده اند به 
شهروندان توصیه کرد:»برنامه های مورد نیاز خود را از لینک های 
معرفی شده در فضای مجازی و شبکه های اجتماعی نصب نکنند 
و فقط از فروشگاه های نرم افزاری معتبر دانلود و نصب کنند و 
نرم افزار کاربردی مثل همراه بانک را هم از سایت بانک مورد نظر 
خود دانلود و نصب کنند«.یادگارنژاد گفت:»آدرس معتبر ورود 
www.  به اینترنت بانک ها در سایت رسمی پلیس فتا به نشانی

cyberpolice.ir قرار گرفته است که هموطنان به راحتی و با 
اطمینان می توانند از آن استفاده کنند و در صورت مواجه با موارد 
مشکوک و یا نیاز به اخذ مشاوره و راهنمایی با مراجعه به بخش 
مرکز امداد و فوریت های سایبری پلیس فتا از خدمات آنلاین و 

برخط این پلیس بهره مند شوند«

رئیس دادگستری شهرستان جیرفت گفت: 1۲هزار 
و 999 فقره پرونده از ابتدای سال جاری تا پایان بهمن 
ماه امسال به شوراهای حل اختلاف این شهرستان 

ارجاع و 13 هزار و 34 پرونده مختومه شده است.
اصغر ستایی مختاری در حاشیه بازدید از شوراهای حل اختلاف 
شهرستان بر اهمیت وظایف و جایگاه ویژه شوراهای حل اختلاف 
در ارتقا فرهنگ صلح و سازش در حوزه قضایی جیرفت و کاهش 
آمار ورودی پرونده های محاکم قضایی تاکید کرد و افزود: از مجموع 
پرونده  های وارده به شوراهای حل اختلاف جیرفت، چهار هزار و 591 
فقره منتهی به صلح شده است.او ادامه داد:چهار هزار و ۸63فقره پرونده 
از مجموع پرونده های وارده به شوراهای حل اختلاف جیرفت قابلیت 
صلح و سازش داشته که با احتساب پرونده های قابل صلح و سازش 
باقی مانده از سال قبل،چهار هزار و 9۲4پرونده با سازش مختومه شده 
است.او تاکید کرد:معادل 57درصد از مجموع پرونده های قابل صلح 
و سازش در شوراهای حل اختلاف جیرفت،به سازش ختم شده است.
رئیس دادگستری جیرفت با اشاره به توجه ویژه دستگاه قضایی 
و شوراهای حل اختلاف در خصوص پرونده هایی با موضوع قتل، 
خاطرنشان کرد:با همت و تلاش مجموعه دادگستری به ویژه شورای 
حل اختلاف،هیات های صلح و سازش،روحانیون، بزرگان، مصلحان و 
ریش سفیدان تعدادی پرونده قتل از ابتدای امسال با صلح و سازش 
مختومه شده است.ستایی مختاری با اشاره به اهمیت کرامت محوری 
و تکریم ارباب رجوع در برنامه های تحولی قوه قضائیه،بازدیدهای 
مستمر از شوراهای حل اختلاف را در راستای ارتقا کمی و کیفی ارائه 
خدمات به مراجعین شوراهای حل اختلاف دانست.او کاهش مراجعه 
مردم به محاکم قضایی،رفع اختلافات محلی،جلوگیری از طولانی 
شدن رسیدگی به پرونده ها، کاهش هزینه های اصحاب دعاوی،رفع 
خصومت و پیچیده نبودن تشریفات آیین دادرسی را از دیگر ویژگی ها 

و مزایای دادرسی در شوراهای حل اختلاف دانست.
رئیس دادگستری جیرفت گفت:نباید تنها به افزایش کمی شوراهای 
حل اختلاف توجه داشت بلکه باید به تناسب نیاز و تعداد ورودی 
پرونده ها به مجموعه شوراهای حل اختلاف نسبت به این امر اقدام 
کرد.او ایجاد شوراهای حل اختلاف را یکی از راه های مقابله با رشد وارده 
به دادگستری ذکر کرد و افزود:یکی از اهداف اولیه تشکیل شوراهای 
حل اختلاف جلوگیری از ورود بی رویه پرونده ها به دادگستری و نیز 
سبک کردن بار کاری قضات دادگاه ها بود که بر اساس آمار، شوراها در 

این زمینه به توفیقات نسبتا خوبی دست یافته اند.

معاون سرمایه گذاری اداره کل میراث فرهنگی،گردشگری و صنایع دستی 
استان کرمان گفت: زیرساخت های گردشگری منطقه دلفارد جیرفت با ۲ 

میلیارد و 5۰۰ میلیون ریال اعتبار تکمیل می شود.
رضا بردبار روز گذشته در جمع خبرنگاران با بیان اینکه اعتبار طرح از محل 
اعتبارات ملی تکمیل می شود، افزود: در این فاز عملیات آب رسانی به منطقه 

گردشگری دلفارد انجام می شود.
او تصریح کرد:در فاز قبلی نیز زیرساخت های گردشگری، عملیات ساخت 
راه و ورودی بــه منطقه دلفارد بــا اعتباری برابر با ۲ میلیــارد ریال انجام 
شده اســت.معاون ســرمایه گذاری اداره کل میراث فرهنگی، گردشگری 
و صنایع دســتی اســتان کرمان تاکید کرد:  آماده ســازی زیرساخت های 
گردشگری در مناطق مختلف استان کرمان به طور مستمر در حال پیگیری 
است.او بیان کرد: با توجه به اینکه منطقه نمونه گردشگری دلفارد در یکی 
از مسیرهای شاخص گردشگری اســتان کرمان قرار دارد، معرفی و اطلاع 
رسانی دقیق جاذبه های گردشگری این منطقه امری مهم و ضروری است.

بردبــار افزود:در منطقــه ییلاقی دلفــارد می توان جاذبه هــای دیدنی با 
چشم انداهایی زیبا و بکر را به دلیل حضور رودخانه ها، آبشارها، باغ ها و نیز 
کوه ها و ارتفاعات زیبا و چشم نواز آن مشــاهده کرد و این منطقه به دلیل 
همین طبیعت مطبوع، یکی از پرترددترین روستاهای شهرستان جیرفت 

محسوب می شود.
دلفارد در ۲5 کیلومتری شــمال شهر جیرفت واقع شــده که با چندین 
آبشار زیبا و منحصر به فرد و وجود جنگل های متراکم از روستاهای هدف 
گردشگری ایران محسوب می شود و در فصل تابستان هزاران گردشگر را 

مجذوب خود می کند.

فرمانده ســپاه ثارالله اســتان کرمان از افتتاح بیش از ۲ میلیــارد تومان پروژه 
محرومیت زدایی در فهرج خبر داد.

سردار حسین معروفی در خصوص افتتاح پروژه های محرومیت زدایی در شهرستان 
فهرج بیان داشت:از نیمه شعبان ســال جاری کارهای ارزشمندی در خصوص 
محرومیت زدایی در قالب کمک های مومنانه،معیشتی،ساخت و تکمیل خانه های 
محرومین، آب رسانی به مناطق فاقد آب آشامیدنی سالم، اشتغال، تامین جهیزیه و 

همچنین آزادسازی زندانیان جرایم غیر عمد در مناطق مختلف انجام شده است.
او افزود:از جمله برنامه هایی که در شهرستان فهرج انجام خواهد شد،افتتاح چهار 

پروژه، توزیع کمک های مومنانه و همچنین توزیع جهیزیه است.
معروفی تصریح کرد:طرح آب رسانی )قریب به ۲هزار متر لوله کشی برای 5۰خانوار 
و برای بیش از ۲۰۰ نفر( با مبلغ حدود 3۰۰ میلیون تومان توسط گروه های جهادی 

و خیران افتتاح شد که بسیار ارزشمندی بود.
او ادامه داد:امسال در شهرستان فهرج 35خانه برای محرومان ساخته شده که 
۸ باب از این خانه ها افتتاح می شود و ۸ واحد دیگر هم تا پایان سال تحویل داده 

خواهد شد.
معروفی یادآور شد:سه باب مسجد که برای هر کدام ۲35 میلیون تومان هزینه 
شــده که عمدتاً با همکاری گروه های جهادی برای کم کردن هزینه ها بوده که 

جمعاً 7۰5 میلیون می شود.
فرمانده سپاه ثارالله اســتان کرمان ابراز داشت: سه پایگاه مقاومت به مبلغ ۲31 
میلیون افتتاح شد،توزیع 1۲ سری جهیزیه به مبلغ ۲9 میلیون و 5۰۰ هزار تومان 
،تهیه 1۰۰۰بسته معیشتی برای خانواده ها از جمله برنامه های این شهرستان بود.او 
افزود: در مجموع اقداماتی که در این سفر تقدیم مردم این شهرستان شد ۲ میلیارد 

و ۲73 میلیون تومان است.

تکمیل زیرساخت های گردشگری 
دلفارد جیرفت

افتتاح 2 میلیارد تومان پروژه  
محرومیت زدایی در فهرج 

هشدار پلیس فتا کرمان؛

مراقب اینترنت بانک های 
جعلی باشید

مختومه شدن 13 هزار پرونده 
در شوراهای حل اختلاف جیرفت 

خبر

خبر

خبر

گزارش
حمزه سلمانی

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک زرند  

هیــات موضــوع قانــون تعییــن تکلیف وضعیــت ثبتــی اراضی 
و ســاختمان هــای فاقد ســند رســمی

ــون تعییــن تکلیــف  اگهــی موضــوع مــاده 3 و مــاده 13 آئیــن نامــه قان
وضعیــت ثبتــی و اراضــی و ســاختمان هــای فاقــد ســند رســمی برابــر رای 
شــماره 139960319008002274 هیــات دوم  موضــوع قانــون تعییــن تکلیف 
وضعیــت ثبتــی اراضــی و ســاختمان هــای فاقــد ســند رســمی مســتقر 
ــارض  ــه بلامع ــات مالکان ــد تصرف ــک زرن ــت مل ــی حــوزه ثب در واحــد ثبت
ــماره  ــه ش ــر ب ــد اکب ــعیبی فرزن ــلطانی ده ش ــم س ــم مری ــی خان متقاض
شناســنامه 5163 صــادره از زرنــد در یــک بــاب خانــه بــه مســاحت 215.25 
مترمربــع از پــلاک 7561 اصلــی واقــع در زرنــد خیابــان محرم کوچه شــهید 
ضیاالدینــی خریــداری از مالــک رســمی خانــم هایــده مهرابــی زاده هنرمنــد 
محــرز گردیــده اســت. لــذا بــه منظــور اطــلاع عمــوم مراتــب در دو نوبــت 
بــه فاصلــه 15روز آگهــی مــی شــود در صورتــی کــه اشــخاص نســبت بــه 
صــدور ســند مالکیــت متقاضــی اعتراضــی داشــته باشــند مــی تواننــد از 
تاریــخ انتشــار اولیــن اگهــی بــه مــدت دو مــاه اعتــراض خــود را بــه ایــن 
اداره تســلیم و پــس از اخــذ رســید ظــرف مــدت یــک مــاه از تاریخ تســلیم 
اعتــراض، دادخواســت خــود را بــه مراجــع قضایــی تقدیــم نماینــد. بدیهــی 
اســت در صــورت انقضــای مــدت مذکــور و عــدم وصــول اعتــراض طبــق 

مقــررات ســند مالکیــت صــادر خواهــد شــد. م/الــف 214
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آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد 

سند رسمی   
ــون  ــات حــل اختــلاف موضــوع قان ــر آرا صــادره هی  براب
ــد  ــای فاق ــی اراضــی و ســاختمان ه ــت ثبت ــف وضعی ــن تکلی تعیی
ــات  ــد تصرف ــتان زرن ــی شهرس ــد ثبت ــتقر در واح ــمی مس ــند رس س
اســت.لذا  گردیــده  محــرز  متقاضیــان  بلامعــارض  و  مالکانــه 
ــه  ــر ب ــرح زی ــا بش ــورد تقاض ــلاک م ــان و ام ــخصات متقاضی مش
ــی  ــی م ــه 15 روزآگه ــه فاصل ــت ب ــوم در دو نوب ــلاع عم ــور اط منظ
ــت  ــند مالکی ــدور س ــه ص ــبت ب ــخاص نس ــه اش ــود در صورتیک ش
ــد از تاریــخ انتشــار  متقاضیــان اعتراضــی داشــته باشــند مــی توانن
ــه  ــود را ب ــت خ ــراض دادخواس ــاه اعت ــدت دو م ــی بم ــن آگه اولی

ــد. ــم نمای ــم تقدی ــی تقدی ــع قضای مرج
املاک واقع در بخش 13 کرمان شهرستان زرند

خانــم صدیقــه افشــار زرنــدی فرزنــد حســین بشــماره شناســنامه 

ــگ مشــاع از ششــدانگ قســمتی از  ــد در دو دان 8 صــادره از زرن
ــلاک  ــروز و مجــزی از پ ــع مف ــه مســاحت 31.65 مترمرب ــه ب خان
102 فرعــی از 2368 اصلــی واقــع در کرمــان بخــش 13 واقــع در 
خیابــان انقــلاب خریــداری از مالــک رســمی خانــم ربابــه حبیــب 

پــور زرنــدی.
آقــای حســین پــور مرتضــی زرنــدی بــه شناســنامه شــماره 132 کدملــی 
ــگ مشــاع از  ــار دان ــد حســن در چه ــد فرزن 3090507579 صــادره از زرن
ــروز و  ــع مف ــاحت 31.65 مترمرب ــه مس ــه ب ــمتی از خان ــدانگ قس شش
ــش  ــان بخ ــع در کرم ــی واق ــی از 2368 اصل ــلاک 102 فرع ــزی از پ مج
ــه  ــم رباب ــک رســمی خان ــداری از مال ــلاب خری ــان انق ــع در خیاب 13 واق

ــدی. حبیــب پورزرن
م الف 202
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آگهی حصر وراثت    
ــه دارای  ــت ال ــد آی ــداوی فرزن ــه ج ــم فاطم  اقای/خان
شــماره  دادخواســت  بشــرح   6080070091 شناســنامه 
ــح داده  ــورخ 1399/12/10توضی 9909983891200676 م
ــنامه 2134 در  ــد بشناس ــداوی فرزندمحم ــه ج ــت ال ــادروان آی ش
ــر  ــده ووراث منحص ــوت ش ــان ف ــهر منوج ــخ 1399/11/21در ش تاری
ــه  ــت ال ــد ای ــداوی فرزن ــه ج ــوت وی عبارتنداز:1-فاطم ــن الف حي
ت.ت 1373/10/01ش.م 6080070091 )2-زينــب جــداوی فرزندایت 
)3-زهراجــداوی   6080211701 1384/02/01ش.م  ت  ت  الــه 
فرزندایــت الــه ت.ت 1381/01/06ش.م 6080172331 )4-صديقــه 
ــه ت ت 1376/06/15ش.م6080109867  ــت ال ــد ای ــداوی فرزن ج
1379/12/10ش. ت  ت  الــه  فرزندایــت  )5-ســعيدجداوی 

ــان  ــالاری منوج ــی س ــی( 6-شمس ــدان متوف م6080161346)فرزن
ش.م   4556 ش  1354/06/07ش،  ت  ت  فرزندحســين 
ــت در روزنامــه  ــذا مراتــب یــک نوب 6089618765 همســر متوفی(ل
هــای کثیرالانتشــار محلــی آگهــی مــی شــود چنانچــه کســی 
اعتــراض دارد یــا وصيــت نامــه ای از متوفــی نــزد اشــخاصی باشــد 
ــلاف  ــه شــورای حــل اخت ــی ب ــاه از نشــر آگه ــک م ــدت ی ظــرف م
ــه ای  ــر وصيتنام ــد و ه ــد ش ــادر خواه ــی ص ــم دارد والا گواه تقدي
ــراز شــود از درجــه  جــز رســمی و ســری کــه بعــد از ایــن موعــد اب

ــت. ــاقط اس ــار س اعتب
دفتر شورای حل اختلاف شماره دوم شهرستان منوجان .م الف: 61

سطح زیر کشت پیاز زمستانه در جیرفت در حالی 
بیش از 70 درصد افزایش داشت که سال هاست 
کارشناسان می گویند باید از کاشت بی رویه 
خودداری شود، اما حالا در فصل برداشت بازار فروش 
داخلی و خارجی این محصول تازه خوری کساد است. 
نبود زیرساخت های لازم نیز دیگر مشکلاتی هستند 
که تولیدکنندگان و صادرکنندگان محصولات 
کشاورزی در این منطقه را رنج می دهد. برخی از 
صادرکنندگان نبود دیپلماسی اقتصادی و بالا بودن 
میزان سطح کشت را دلیل مشکلات صادرات پیاز 

می دانند.
 اعظمی نماینده مردم جیرفت و عنبرآباد در مجلس 
می گوید: » برخی از دوستان فکر می کنند صادرات 
تعرفه دارد در حالی که اینطور نیست، صادرات نه 
تعرفه دارد و نه گمرک. هر کامیون ده تنی 5 میلیون 

تومان از دولت تشویقی دریافت می کند.«
او افزود: » پیاز در کل کشور 600 هزار تن مازاد کاشت 
شده و برای صادرات این محصول نیز دولت هیچ 

تعرفه ای تعیین نکرده است.«
او اضافه کرد: » بازار هدف ما هر کشوری که خریدار 
باشد است. سطح زیرکشت چیزی بالاتر از سه چهار 
برابر سطح ابلاغی بوده است. از تابستان هم پیگیر این 
قضیه بودیم ولی متاسفانه وزارت امور خارجه، وزارت 
کشاورزی و وزارت صمت نتوانستند بازارهای خارجی 

و سایر موارد را برنامه ریزی کنند.«
اعظمی با اشاره به اینکه روز گذشته با تعدادی از 
نمایندگان جنوب شرق کشور نامه ای را برای وزیر 
کشاورزی تنظیم کرده ایم می گوید: » در این نامه 
خواستار تعیین قیمت تضمینی شدیم زیرا قیمت 
کشت زمستانه با تابستانه فرق دارد، پیرو همین 
نامه فردا بعد از ظهر ساعت 6 بعنوان عضو کمیسیون 
کشاورزی با دیگر نمایندگان با وزیر کشاورزی و دیگر 
مسئولان مربوطه در خصوص پیگیری بحران پیاز 

جلسه دارم.«
این نماینده در پاسخ به این سوال که چرا دولت موفق 
نشد در بازار صادراتی پیاز کار ملموسی انجام دهد 

گفت: » بازارهای هدف ما کشورهای عربی هستند 
مصرف ایران با 80 میلیون جمعیت 150 تا 160 
هزار تن در ماه است این در حالی است نسبت به 
مازاد تولیدی که داریم به علاوه پیازی که در انبارها 
از کشت تابستانه باقی مانده است می شود گفت در 

بحران قرار گرفته ایم.«
وی اضافه کرد: »مقداری از نیاز افغانستان و 
تاجیکستان و...را خراسان شمالی پوشش می دهد، 
بسیاری از کشورها از ما پیاز قرمز می خواهند و ما این 
محصول را نداریم و این یکی از مشکلاتی است که با 
آن درگیریم، پیاز سفید بیشتر از یک ماه ماندگاری 
ندارد و نگه داشتن آن هم در انبارها ممکن نیست 
دلیلش هم این است بذر هیبرید پیاز قرمز نداریم 
از سویی پیاز قرمز بلند است و در شرایط جنوب 
کشور قابل تولید نیست البته روی این مساله دارد 

کار می شود.«
نماینده مردم جیرفت و عنبرآباد تاکید کرد: » یک 
مدت هم با مشکل نبود کامیون در بحث حمل و نقل 
مواجه بودیم تا این مشکل را با کمک راه و شهرسازی 
حل و ناوگان های خارجی را وارد این مساله کردیم. 
در حال حاضر بسیاری از زیرساخت های لازم را برای 
سال آینده فراهم کرده ایم یعنی ناوگان حمل و نقل 
جور شده، وزارت امور خارجه در بحث اقتصادی نیز 
فعال شده و برای سال آینده می داند باید چکار کند.«
اعظمی افزود: » برخی تصور می کنند نماینده باید 
تمامی کارها را انجام دهد در حالی که من فقط ناظر 
بر اجرای قانون هستم و این همه دوندگی و پیگیری 
کردم با دلال های خارجی رایزنی کردم در حالی 
که اینها کار من نیست ولی بخاطر مردم این کارها 

را کردم.«
برای محصولات کشاورزی نباید تعرفه تعیین شود

مروجی رئیس سازمان صمت جنوب کرمان نیز گفت: 
» با توجه به اختیاراتی که به ستاد تنظیم بازار داده 
شده بود یک سری تعرفه ها در سال های قبل مصوب 
می شد و هدف از این تعرفه ها تامین نیاز کشور بود 
و بعد صادرات، یک سری تعرفه های صادراتی هم 

مصوب می شد.«
وی افزود: » به دلیل مشکلاتی که سال گذشته 

در کشور به وجود آمد قرار شد تعرفه ای در بحث 
کشاورزی نداشته باشیم تا آسیب به بحث کشاورزی 
زده نشود. در ستاد تنظیم بازار استان مصوب شد تا 
تعرفه ای برای محصولات کشاورزی مصوب نشود و 
اگر زمانی قرار شود تعرفه ای در نظر گرفته شود با نظر 

این ستاد باشد.«
وی با بیان اینکه در حال حاضر هیچ تعرفه ای در 
حوزه محصولات کشاورزی نداریم گفت :» یک سری 
مشکلات در بازارهای هدف وجود دارد که پیگیری 
شد. استاندار دو بخش را ایجاد کرد که یکی بخش 
داخلی بود و دیگری خارجی. بخش خارجی بر عهده 
اتاق بازرگانی گذاشته شد تا با بازارهای هدف رایزنی 
کرده و با هماهنگی با وزارت امور خارجه مشکلات 

را حل کنند.«
این مسوول اضافه کرد: »  در بحث داخلی هم قرار 
شد کار بر عهده وزارت صنعت و معدن و وزارت تعاون 
باشد تا هر کشاورزی خواست در هر جایی از کشور 
غرفه برای عرضه تک محصولی داشته باشد برایش 
ایجاد شود و این پیگیری نیز انجام و در ستاد تنظیم 
بازار کشور مصوب شد که غرفه  در اختیار منطقه 
جنوب کرمان هم قرار گرفته است و هر کشاورزی 
خواستار داشتن غرفه باشد می تواند از این شرایط 
استفاده کند البته قرار شد در استان ها هم سازمان 

تعاون روستایی مشکلات را پیگیری کند.«
مروجی ادامه داد: »  در بحث بازارهای هدف خارجی 
هم کشورهای آسیای میانه را داریم و هم کشورهای 
عربی که هم اکنون صادرات به این کشورها توسط 

تجار در حال انجام است.«
رئیس سازمان صمت جنوب کرمان تاکید کرد: » قرار 
شده با برخی کشورهای جدید مانند ارمنستان نیز که 
در جلسه توسعه و صادرات اضافه شده اند رایزنی شود 

چون موقعیت خوبی دارند.«
او در خصوص اینکه چرا دولت موفق نشد در بازار پیاز 
هیچ کار ملموسی انجام دهد گفت: » این یک کار چند 
وجهی است و کار یک دستگاه نیست، سازمان توسعه 
تجارت برای موفق شدن باید یک سری کارها را انجام 
دهد مثلا رایزن اقتصادی داشته باشد تا  راحت تر 
بتواند با تجار ارتباط برقرار کند. بحث دیگر وزارت امور 

خارجه است که ارتباطات را محکم تر پیش ببرد ولی 
نقطه محکم ترماجرا خود تجار هستند که باید اقدام 
کنند و در هر کشوری که می بینند می شود ورود کرد 
وارد شوند و اگر مشکلی هم بود وزارتخانه را در جریان 

بگذارند تا قدم پیش بگذارند.«
مروجی اضافه کرد: » بازارهای جدید باید مطالعه 
شوند. جلسات کارگروه صادرات استان تشکیل شده 

و قرار شد هر کسی در یک حوزه ورود و کار کند.«
دیپلماسی ضعیف اقتصادی عامل شکست صادرات

یک صادرکننده محصولات کشاورزی به خبرنگار ما 
گفت: » وضعیت صادرات چه محصول کشاورزی در 
کشور خوب است که انتظار داریم صادرات پیاز بدون 

مشکل باشد.«
او افزود: » میزان تولید زیاد است و زیرساخت بازار 
را هم نداریم. مسوولان مربوطه هنوز میزان مصرف 
داخل را نمی دانند که به صادرکننده بگویند محصول 
مازاد ما اینقدر است و تو می توانی به بحث صادرات 

وارد شوی. «
او اضافه کرد: » در سه سال گذشته دولت برای 
پیاز تعرفه تعیین کرده و اجازه نمی دهد کشاورز 
و صادرکننده به فروش محصول خود به بازارهای 
هدف خارجی وارد شود و حتی کشورهایی نظیر عراق 
را که بازر هدف ما بود را حذف کردند و این کشور هم 
نیاز خود را از دیگر جاها تامین کرد و بازار کشاورز و 

صادرکننده ایرانی را کساد کرد.«
این صادرکننده محصولات کشاورزی تاکید کرد: » 
برای حمایت از مصرف داخل تعرفه می گذارند و باعث 
می شوند بازارهای صادراتی ما از دست برود. بارهایی 
که برای آسیای میانه می فرستیم حتما باید از خاک 
ترکمنستان رد شوند و هم اکنون اجاره نمی دهد 
هیچ کامیون ایرانی از خاک ترکمنستان عبور کند در 
بحث قزاقستان هم در بخش حمل و نقل زیرساخت 
لازم را نداریم، مسوولان می گویند بازار هند، وقتی 
به این بازار دسترسی نداریم چطور به آن ورود کنیم؟ 
در بحث حمل و نقل و دیپلماسی اقتصادی ضعیف 
هستیم، چرا با کشورهایی مثل ترکمنستان رایزنی 

نمی کنند ببینند مشکل کجاست؟«
تولیدکنندگان ایرانی توان رقابت با خارجی را ندارند

فرزان تولید کننده و صادرکننده پیاز نیز می گوید: » 
افزایش تولید پیاز در کشور زیاد است.« وی افزود: » 
استان های مجاور پیاز زیادی در انبارها دپو کرده اند 
از سویی بازار اشباع شده است. هزینه تولید در کشور 
ما نسبت به کشورهای همسایه بالاست، از این رو ما 
توان رقابت با آنها را نداریم چون قیمت ها اصلا برای 

تولیدکننده ایرانی به صرفه نیست.«
او تاکید کرد: » سطح زیرکشت پیاز بسیار زیاد است 
و باید این میزان تعادل داشته باشد تا عرضه و تقاضا 
با هم همخوانی داشته باشند در غیر این صورت 
همیشه در بحث فروش دچار مشکل خواهیم بود. 
البته بحث های سیاسی نیز بی تاثیر نیستند، بازار را به 
روی عراقی ها بستند و آنها هم خودشان برای تولید 
قدم برداشته اند و بقیه نیازشان را هم از مصر و دیگر 
کشورها تهیه کردند و دست ما در پوست گردو ماند.«

 معمای پیاز
 » پیاز در کل کشور 600 هزار تن مازاد کاشت شده و برای صادرات این محصول نیز دولت هیچ تعرفه ای تعیین نکرده است.«

الهام پی پر
گزارش

مدیر صمت جنوب در خصوص اینکه چرا دولت 
موفق نشد در بازار پیاز هیچ کار ملموسی انجام 
دهد گفت: » این یک کار چند وجهی است و کار یک 
دستگاه نیست، سازمان توسعه تجارت برای موفق 
شدن باید یک سری کارها را انجام دهد مثلا رایزن 
اقتصادی داشته باشد تا  راحت تر بتواند با تجار 
ارتباط برقرار کند. بحث دیگر وزارت امور خارجه 
است که ارتباطات را محکم تر پیش ببرد ولی نقطه 
محکم ترماجرا خود تجار هستند که باید اقدام کنند 
و در هر کشوری که می بینند می شود ورود کرد 
وارد شوند و اگر مشکلی هم بود وزارتخانه را در 
جریان بگذارند تا قدم پیش بگذارند.«

اعظمی نماینده جیرفت و عنبرآباد می گوید: 
»مقداری از نیاز افغانستان و تاجیکستان و...

را خراسان شمالی پوشش می دهد، بسیاری از 
کشورها از ما پیاز قرمز می خواهند و ما این محصول 

را نداریم و این یکی از مشکلاتی است که با آن 
درگیریم، پیاز سفید بیشتر از یک ماه ماندگاری 

ندارد و نگه داشتن آن هم در انبارها ممکن نیست 
دلیلش هم این است بذر هیبرید پیاز قرمز نداریم 

از سویی پیاز قرمز بلند است و در شرایط جنوب 
کشور قابل تولید نیست البته روی این مساله دارد 

کار می شود.«
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کاغذ ایران

سخنگوی کمیسیون امنیت ملی و سیاســت خارجی مجلس شورای اسلامی گفت: در جلسه 
کمیسیون امنیت ملی آقای ظریف درباره پیشــنهاد حضور ایالات متحده در نشست اعضای 

برجام گفت که آمریکا تا تعهداتش را انجام ندهد، حق ندارد به برجام برگردد.
ابوالفضل عمویی در گفت و گو با ایســنا، در توضیح جلسه فوق العاده کمیسیون امنیت ملی و 
سیاست خارجی گفت: جلسه فوق العاده کمیسیون امنیت ملی جهت پیگیری اجرای قانون 
اقدام راهبردی برای لغو تحریم ها با حضور دکتر ظریف وزیر امور خارجه برگزار شــد. در این 
جلسه وزیر امور خارجه در تشریح روند اجرای قانون اقدام راهبردی توسط دولت تاکید کرد که 

مواد مختلف قانون، بر اساس زمانبندی آن در حال اجراست.
وی افزود: همچنین وزیر خارجه با اشاره به اجرای ماده 6 قانون، گفت که نمایندگی جمهوری 
اسلامی در وین، روز ۲7 مهرماه نامه توقف اجرای داوطلبانه پروتکل الحاقی را به مدیرکل آژانس 
بین المللی انرژی اتمی ارائه کرد. پس از آن مدیرکل برای بررسی نحوه ادامه همکاری ایران و 

آژانس پس از اجرای قانون و در چارچوب پادمان با پیشنهادهایی به تهران سفر کرد.

ظریف: آمریکا تعهداتش را انجام ندهد
حق بازگشت به برجام ندارد

سامانه هوشمند تماس اضطراری محصول همکاری مشــترک معاونت علمی و فناوری ریاست 
جمهوری با شرکت سایپا است که با هدف کاهش مرگ و میر جاده ای توسعه یافته است.

همکاری مشترک میان ستاد توسعه فناوری های فضایی و حمل ونقل پیشرفته معاونت علمی و 
فناوری ریاست جمهوری و شرکت سایپا موجب شد تا سامانه تماس اضطراری در کشور توسعه یابد. 
این سامانه در هنگام تصادفات جاده ای یا وقوع شرایط اضطراری یک پیامک به صورت خودکار یا 

دستی به نزدیک ترین مرکز پیام یا اورژانس ارسال می کند.
این سامانه پس از تصادف یا با فشار دادن یک دکمه به صورت دستی توسط سرنشینان خودرو یا به 
طور خودکار از طریق فعال سازی سنسورهای درون خودرو شروع به کار می کند. پس از ارسال پیام 
به نزدیکترین مرکز خدمات اضطراری، این مراکز وارد عمل می شوند و اقدامات لازم را انجام می دهند.
این همکاری مشترک قرار است به نصب سامانه تماس اضطراری در خودروهای تولیدی شرکت سایپا 
به عنوان خدمات پس از فروش و به صورت انتخابی منجر شود. این کار به ارتقای امنیت سفرهای 

درون شهری و برون شهری کمک می کند و تلفات تصادفات جاده ای را کاهش خواهد داد.

تلاش برای کاهش تلفات جاده ای
 با پیاده سازی سامانه هوشمند

استاندار کرمان با تاکید بر ضرورت توسعه زیرساخت های راه آهن در این استان گفت: خطوط ریلی 
فهرج - ریگان - ایرانشهر، بم - جیرفت - جاسک و اتصال خط یزد - مهریز به انار و رفسنجان از جمله 

طرح های اولویت دار کرمان است.
به گزارش ایرنا، علی زینی وند روز دوشنبه در نشستی با معاون وزیر راه و مدیرعامل شرکت راه آهن با 

اشاره به اهمیت توسعه شبکه ریلی در کشور بر توسعه این بخش در استان کرمان تاکید کرد.
وی اظهار داشت: استان کرمان به دلیل موقعیت جغرافیایی و وجود مزیت های اقتصادی  باید بیش از 

پیش به شبکه ریلی داخلی و بین المللی متصل شود.
 وی همچنین بر ضرورت ساماندهی ایستگاه راه آهن کرمان و تعیین تکلیف خانه های سازمانی این 
شرکت تاکید کرد.استقلال خدمات راه آهن سیرجان از هرمزگان و پیوستن به استان کرمان از دیگر 

مباحث مطرح شده در این نشست بود. 
حسن رسولی، معاون وزیر و مدیرعامل شرکت راه آهن نیز با تشکر از نگاه ملی استاندار کرمان به مباحث 

توسعه از وی دعوت کرد در جلسات شورای راهبری راه آهن حضور پیدا کند.

استاندار: توسعه زیرساخت های 
بخش راه آهن در کرمان ضروری است 

خبرخبر

بنا به گفته ی سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی 
کرمان طی شبانه روز گذشته، 15 بیمار جدید 
کرونا در استان بستری  شده اند و دو نفر نیز 
جان خود را در اثر ابتلا به این بیماری از دست 
دادند. در حال حاضر، 114 بیمار قطعی کرونا 
در بیمارستان های استان بستری هستند. 
شمار کل بستری شدگان در استان از ابتدای 
پاندمی کرونا تا دوشنبه 11 اسفندماه به 
»16 هزار و 667 نفر« و شمار کل قربانیان 
به »دو هزار و 513 نفر« رسید.لازم به ذکر 
است که شیوه ی آماردهی درباره ی اپیدمی 
کرونا از اواخر خردادماه تغییر کرده و تنها 
تعداد »بیماران بستری و جان باختگان« از 
سوی علوم پزشکی کرمان در اختیار رسانه ها 
قرار داده می شود.به گزارش روابط عمومی 
علوم پزشکی کرمان، دکتر مهدی شفیعی، 
سخنگوی این دانشگاه عصر دوشنبه 11 
اسفندماه با بیان اینکه طی ۲4 ساعت گذشته، 
15 بیمار جدید کرونا در بیمارستان های استان 
بستری شده اند، گفت: »چهار نفر از آن ها از 
حوزه ی دانشگاه علوم پزشکی کرمان )شامل 
راور، رابر، بافت، بردسیر، کوهبنان، کرمان، 
شهربابک، زرند، ارزوئیه(، دو نفر از بیماران 
جدید بستری از حوزه ی دانشگاه رفسنجان و 
هفت نفر از بستری شدگان از حوزه ی دانشگاه 
جیرفت هستند«. وی با بیان این که دو نفر از 
بستری شدگان از حوزه ی دانشکده سیرجان 
هستند، افزود: »از حوزه ی دانشگاه بم در 
شبانه روز گذشته مورد جدید بستری گزارش 
نشده است و در حال حاضر، 114 بیمار کرونا 
در بیمارستان های استان بستری هستند«. 
شفیعی ادامه داد: »67 نفر از بیماران بستری در 
حوزه ی علوم پزشکی کرمان، 13 نفر حوزه ی 
علوم پزشکی رفسنجان، هشت نفر حوزه ی 
جنوب، دو نفر در حوزه ی دانشگاه بم و ۲4 نفر از 
حوزه ی دانشکده علوم پزشکی سیرجان بستری 
هستند و خدمات بیمارستانی به آن ها ارائه 
می شود«. وی اظهار کرد: »از ابتدای اپیدمی 
تاکنون 16 هزار و 667 نفر در استان، به دلیل 
ابتلا به کرونا بستری شده اند«.مدیر گروه مبارزه 
با بیماری های واگیردار دانشگاه علوم  پزشکی 
کرمان سپس اظهار کرد: »متاسفانه در ۲4 
ساعت گذشته، دو بیمار کرونا نیز جان خود را از 
دست دادند که هر دو  از مناطق تحت پوشش 

دانشگاه علوم پزشکی کرمان هستند«.

ستاد انتخابات کشور در اطلاعیه شماره 
شش خود زمانبندی و جزئیات ثبت نام 
الکترونیک و حضوری داوطلبان ششمین 
دوره شوراهای اسلامی شهر را اعلام کرد. 
متن کامل اطلاعیه شماره شش ستاد 

انتخابات کشور بدین شرح است:
به آگاهی عموم ملت شریف ایران اسلامی 
می  رساند، پیرو اطلاعیه  ی شماره 4، 
ثبت نام از داوطلبان عضویت در انتخابات 
ششمین دوره  ی شوراهای اسلامی شهر از 
روز چهارشنبه مورخ ۲۰-1۲-1399 آغاز 
و تا پایان وقت اداری روز سه شنبه مورخ 
۲6-1۲-1399 )جمعا به مدت 7 روز( 
ادامه خواهد یافت. داوطلبان گرامی می 
 توانند به چهار روش زیر اقدام کنند: ثبت 
نام از طریق اپلیکیشن موبایلی )بارگذاری 
شده در پورتال وزارت کشور( و دریافت کد 
رهگیری و مراجعه به فرمانداری برای نهایی 
کردن ثبت نام؛ ثبت نام از طریق نسخه 
دسکتاپ )کامپیوتر( و دریافت کد رهگیری 
و مراجعه به فرمانداری برای نهایی کردن 
ثبت نام؛ ثبت نام از طریق دفاتر پیشخوان 
دولت و دریافت کد رهگیری و مراجعه به 
فرمانداری برای نهایی کردن ثبت نام؛ ثبت 
نام از طریق مراجعه حضوری به فرمانداری 
شهرستان )از ساعت ۰۸:۰۰ تا 1۸:۰۰(. 
مدارک مورد نیاز جهت ثبت نام به شرح زیر 
می  باشد: ارائه اصل گواهی عدم سوءپیشینه 
که از تاریخ صدور آن بیش از سه ماه نگذشته 
باشد؛ اصل شناسنامه عکس دار و تصویر 
کلیه صفحات آن؛ اصل کارت ملی و تصویر 
آن؛ اصل کارت پایان خدمت نظام وظیفه یا 
کارت معافیت دائم یا مدرکی دال بر مشخص 
بودن وضعیت خدمت وظیفه عمومی و 
تصویر آن برای مردان؛ یک )1( قطعه عکس 
4 × 3 جدید؛ ارائه اصل و یک نسخه تصویر 
مدرک تحصیلی معتبر فوق دیپلم یا معادل 
آن برای داوطلبان شورای شهرهای تا بیست 
هزار نفر جمعیت و مدرک لیسانس یا معادل 
آن برای داوطلبان شورای شهرهای بالای 
بیست هزار نفر جمعیت؛ اصل و تصویر 
گواهی پذیرش استعفای مقامات موضوع 
ماده 3۲ قانون انتخابات شوراهای اسلامی 
شهر و روستا؛ اصل و تصویر مدرک معتبر 
ایثارگری )جانبازان، آزادگان، همسر و 
فرزندان شهدا و رزمندگان با حداقل 6 ماه 
سابقه حضور در جبهه( جهت برخورداری 
از امتیاز یک مقطع تحصیلی بالاتر. تبصره: 
کسانی که سابقه  ی یک دوره کامل عضویت 
اصلی شورا را دارا باشند، به شرطی که در 
همان حوزه  ی انتخابیه نامزد شوند، از شرط 

مدرک تحصیلی معاف هستند. 

نمایندگان مجلس شورای اسلامی تصویب کردند که کارفرمایان 
واحدهای تولیدی، صنعتی، معدنی و خدماتی و اصناف که نیروی 
انسانی کارگاه خود را در طول یکساله گذشته حفظ کرده اند، از 

بخشودگی جرایم مربوط به بیمه تامین اجتماعی برخوردار شوند.
نمایندگان مجلس در جلسه علنی نوبت عصر دوشنبه و در ادامه بررسی 
بخش هزینه ای لایحه بودجه 14۰۰، بندهای الحاقی 3 و 4 تبصره 5 

ماده واحده لایحه بودجه را تصویب کردند.
طبق بند الحاقی 3، سازمان برنامه و بودجه کشور و وزارت امور 
اقتصادی و دارایی مکلفند در چارچوب ماده ۸ قانون حداکثر استفاده 
از توان تولیدی و خدماتی کشور و حمایت از کالای ایرانی، مقدمات 
لازم اعم از انجام امور کارگزاری، ابلاغ قرارداد همسان واگذاری، صدور 
موافقتنامه و سایر زیرساخت های مورد نیاز برای واگذاری مطالبات 
قراردادی) فاکتورینگ( تا سقف صد هزار میلیارد ریال را فراهم نمایند.

سازمان برنامه و بودجه کشور و وزارت امور اقتصادی و دارائی موظفند 
گزارش عملکرد این بند را به صورت سه ماهه به کمیسیون های برنامه 

و بودجه و محاسبات و اقتصادی مجلس شورای اسلامی ارسال نماید.
بر اساس بند الحاقی 4 این تبصره، کارفرمایان واحدهای تولیدی، 
صنعتی، معدنی و خدماتی و اصناف که حداقل به مدت یکسال از زمان 
تقسیط نسبت به حفظ یا افزایش اشتغال نیروی انسانی کارگاه خود 
بر مبنای فهرست بهمن ماه سال 139۸ اقدام نموده اند و فهرست 
حق بیمه جاری کارکنان شاغل را در طول دوره تقسیط ارسال و 
پرداخت می نمایند، می توانند از تاریخ لازم الاجراء شدن این قانون 
و حداکثر ظرف مدت چهار ماه، نسبت به درخواست تعیین تکلیف 
بدهی های قطعی شده برابر ماده ۲ قانون اصلاح قانون جرائم تامین 
اجتماعی مصوب 13۸7 مجمع تشخیص مصلحت نظام، از بخشودگی 

جریمه های متعلقه و سایر جریمه ها برخوردار شوند. 
در مواردی که کارفرمایان کارگاه های مذکور تا تاریخ لازم الاجرا شدن 
این قانون بر مبنای فهرست بهمن ماه 139۸ نسبت به تعدیل بیمه 
شدگان کارگاه اقدام نموده باشند، پس از بازگشت نیروی کار تعدیل 
شده یا جایگزینی آنها و رعایت حفظ اشتغال حداقل به مدت یکسال از 
زمان تقسیط و بر مبنای فهرست بهمن ماه 139۸، از بخشودگی جرائم 

به شرح فوق برخوردار می شوند.

شروط مجلس برای بخشودگی 
بستری 15 بیمار و مرگ 2 جرایم بیمه کارفرمایان

نفر در شبانه روز گذشته

شیوه ثبت نام در 
انتخابات شوراهای 

اسلامی شهر اعلام شد 

نماینده مجلس شورای اسلامی در توئیتی از به جریان افتادن پرونده 
استاندار سابق خوزستان به اتهام اعمال نفوذ در پرونده ابَرَ متهم ارزی و 
مالک هفت تپه در دستگاه قضایی خبر داد. احمد نادری نماینده مردم 
تهران در توئیتی از به جریان افتادن پرونده استاندار سابق خوزستان به 
اتهام اعمال نفوذ در پرونده ابرمتهم ارزی و مالک هفت تپه در دستگاه 
قضایی خبر داد.این نماینده مجلس شورای اسلامی در این باره نوشت: 
خبر ها حاکی از آن است که پرونده شریعتی، استاندار سابق خوزستان 
به اتهام اعمال نفوذ در پرونده ابرمتهم ارزی و مالک هفت تپه )امید 
اسدبیگی(، این هفته در دستگاه قضایی به جریان افتاد. ایشان در 

راهرو های دادسرا و پشت درب اتاق بازپرس مشاهده شده است.

معاون ساماندهی امور جوانان وزارت ورزش و جوانان درباره مساله اجباری 
شدن مشاوره پیش از ازدواج، گفت: با توجه به اینکه حدود ۲5 سال است 
آمار ازدواج در کشور نزولی است، چه تضمینی وجود دارد در صورت اجباری 

شدن مشاوره، آمار ازدواج افزایش یابد؟. 
محمد مهدی تندگویان در نشست وزیر ورزش و جوانان با تعدادی از 
منتخبین مراکز تخصصی ازدواج استان تهران، اظهار کرد: در شهر تهران با 
توجه به مصوبه ستاد ساماندهی امور جوانان استان تهران می توانیم مشاوره 
پیش از ازدواج را اجباری کنیم اما در صورتی می توان امر ازدواج را منوط 
به امر مشاوره  دانست و در سراسر کشور اجباری کرد که زیر ساخت آن در 

تمام کشور و در روستاها وجود داشته باشد.
وی ادامه داد: اگر زیرساخت های لازم برای اجباری شدن مشاوره پیش از 
ازدواج در سراسر کشور وجود نداشته باشد عملا فعالیت ما منجر به منع 

ازدواج جوانان می شود.
تندگویان معتقد است: با توجه به مباحث فرهنگی ایجاد شده نظیر کاهش 
جمعیت و تک فرزندی اکنون باید بر روی اجباری شدن حضور روانشناسان 
و ارائه خدمات روانشناسی در مدارس تمرکز کنیم چراکه نمی توان به جوان 
۲۰ یا  3۰ ساله مشاوره ای که باید در سن 1۰ سالگی به او داده می شد، را 

ارائه کرد.
معاون امور جوانان وزارت ورزش و جوانان افزود: حداقل 4۰ درصد فضای 
آموزشی باید به مهارت های زندگی، اشتغال و ورود به اجتماع معطوف 
شود. اینگونه گردش مالی روانشناسان نیز رونق می گیرد. همچنین در ارائه 
خدمات مشاوره روانشناسی باید به بحث خانواده توجه کرد و این خدمات 
خانواده محور باشند و نه دانش آموز محور چراکه روانشناسی فارغ از شرایط 

رفتار خانواده بی تاثیر است.
معاون ساماندهی امور جوانان وزارت ورزش و جوانان تصریح کرد: اعزام 
روانشناس به مناطق محروم تهران که از خیلی استان ها محروم تر هستند 
امری حائز اهمیت است. در استان ها نیز می توانیم با انجام پایشی فضایی 

را برای ارایه خدمات مشاوره نظیر ورزشگاه ها در اختیارشان قرار دهیم.
تندگویان گفت:  در دنیایی هستیم که برای تخریب باورها سرمایه گذاری 
می شود بنابراین اگر در موضوعات روانشناسی به روز نباشیم به نتیجه 
دلخواه نخواهیم رسید. نمونه آن ازدواج سفید است که متاسفانه اکنون 
تبدیل به فرهنگ شده که از جمله دلایل آن عدم به روز رسانی خدمات 
مشاوره است. به گفته معاون ساماندهی امور جوانان وزارت ورزش و جوانان 
نگرش و باورهای گذشته در میان جوانان امروزی تضعیف شده و تا زمانی 
که نتوانیم این باورها و اعتقادات را در خدمات مشاوره ارائه دهیم به نتیجه 

دلخواه نخواهیم رسید.

احضار استاندار سابق 
خوزستان به دادسرا 

آمار ازدواج 25 سال است نزولی است

کمتر از سه هفته دیگر تا تعطیلات نوروز باقی مانده است. 
ستاد ملی کرونا اما هنوز استراتژی خاصی برای سفرهای 
نوروزی تدوین و تصویب نکرده است. با این حال وزارت 
میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی به عنوان 
متولی سفر در کشور بارها تاکید کرده که مجوز سفر با 
تور و رزرو اقامتگاه را از این ستاد گرفته است. آژانس های 
مسافرتی و هتل ها هم بر اساس این اظهارات مقامات 
وزارتخانه، تبلیغات سفرهای نوروزی را شروع کرده اند، 
برخی حتی تخفیف های ویژه ای گذاشته اند؛ مثلا یک 
آژانس مسافرتی تبلیغ کرده »تور شش روزه استانبول با 

قیمتِ بی نظیر! فقط 8 میلیون و 600 هزار تومان.
با این حال سخنگوی ستاد ملی کرونا این احتمال را مطرح 
کرده که با ادامه روند موجودِ ویروس کرونا در کشور، 
سفرهای نوروزی منتفی شود. برای همین علیرضا رئیسی 
به مردم توصیه کرده »فعلا برای رزرو بلیت هواپیما، قطار 
و... در نوروز 1۴00 اقدام نکنید.« این اظهارات، هم مردم و 

هم شرکت های گردشگری را سرگردان کرده است.
این استیصال اسفندماه سال گذشته هم وجود داشت. از 

یک طرف مرزها بسته و سفرها و پروازها لغو شد و آژانس ها، 
هتل ها و شرکت های هواپیمایی نمی توانستند و یا 
نمی خواستند پول مردم را برگردانند و از طرف دیگر، مردم 
چند ماه را در دادگاه و شورای حل اختلاف و اداره های 

مختلف دنبال پس گرفتن پول شان بودند.
آمار تجمیع شده ای از میزان شکایت ها و زیان مالی 
واردشده به مردم و تاسیسات گردشگری از محل لغو 
سفرها در تعطیلات نوروز ۹۹ وجود دارد، هرچند که به 
گفته رییس انجمن صنفی دفاتر خدمات مسافرتی ایران 
از دی ماه ۹8 تا مهر ۹۹ حدود  ۲0۴6 پرونده در کمیته 
رسیدگی به شکایات در محل این انجمن تشکیل شده 
که بیشتر آن ها شکایت مردم از آژانس های مسافرتی 
بوده است. مبلغ این شکایت ها اعلام نشده است. وزارت 
میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی که کمیته 
مشابهی برای رسیدگی به شکایت ها دارد نیز تا کنون از 
ارائه آمارهای دقیق از میزان شکایت مردم، آژانس های 
مسافرتی و هتل ها خودداری کرده است و تنها به یک 
آمار کلی از میزان خسارت واردشده به صنعت گردشگری 
که ۲۲ هزار میلیارد تومان از زمان شیوع ویروس کرونا تا 
این اواخر بوده، بسنده کرده است. هتل ها نیز هرگز درباره 
میزان شکایت های مردم شفاف سازی نکرده اند. فقط رییس 

جامعه هتلداران ایران در آبان ماه میزان خسارت واردشده 
به صنعت هتلداری کشور را تا پایان شهریورماه 8 هزار و 

500 میلیارد تومان برآورد کرده است.
بیشتر شرکت های گردشگری هنوز نتوانسته اند خسارت 
تحمیلی از تعطیلات نوروز ۹۹ را به خاطر بخشنامه هایی 
که در آخرین لحظات صادر شد و آن ها را در برابر مردم 
قرار داد، جبران کنند. بعضی از مسافران هم هنوز 
به پول های شان نرسیده اند. ظاهرا این سناریو برای 
تعطیلات نوروز 1۴00 از پیش نوشته شده است؛ چرا 
که پیگیری ها نشان می دهد هنوز به راه حلی برای 
تکرار نشدن آن بحران نرسیده اند.برخی از آژانس داران 
و هتل داران نیز با وجود آن که تبلیغ و فروش سفر و 
خدمات نوروزی را آغاز کرده اند اما نسبت به آینده تردید 
دارند. حرمت الله رفیعی، رییس هیات مدیره انجمن 
صنفی دفاتر خدمات مسافرتی ایران درباره نگرانی از 
بابت لغو سفرهای نوروزی و تحمیل یک زبان دیگر، 
بر اساس اطلاعاتی که دارد، گفته است: شرکت های 
خدمات مسافرتی تا کنون یک میلیون و ۳00 هزار 
پکیج سفر برای تعطیلات نوروز 1۴00 فروخته اند، اگر 
مسیر سفر مسدود شود زیان هنگفت دیگری را متحمل 
می شوند. او تاکید کرده که اگر سفرها بار دیگر ممنوع 
شود دولت باید ضرر و زیان ناشی از تورهای کنسل شده را 
که رقمی بیش از 600 میلیارد تومان است به آژانس های 
گردشگری برگرداند.هتل ها برای حفاظت از خود در 
برابر خسارات احتمالی و جلوگیری از ضررهای بیشتر، 
به تازگی توافق کرده اند که در صورت کنسل شدن رزرو 
اتاق از سوی مسافر، هتل ها جریمه و خسارتی نپردازند. 
جمشید حمزه زاده ـ رییس جامعه هتلداران ایران ـ گفته 
است: سال پیش به دلیل شیوع ویروس کرونا و اعلام 
تعطیلی هتل های همه شهرهای کشور توسط ستاد ملی 
مقابله با کرونا، هتل ها مبلغ کنسلی مسافران را پرداخت 
کردند. اما امسال مسافر با علم به شیوع کرونا اقدام به 
رزرو هتل می کند. بنابراین اگر اتاقی را کنسل کند تابع 
دستورالعمل و شیوه نامه رزرو مراکز اقامتی خواهد بود 
و بر اساس آن باید جریمه کنسلی را بپردازد. مگر این که 
ستاد ملی مقابله با کرونا اعلام کند هتل های یک شهر 
تعطیل شود. در آن صورت هم باید جلسه ای برگزار شده 

و تصمیم گیری شود.
حالا با وجود آن نگرانی و سرگردانی هایی که با هشدار و 
پیش فرض های ستاد کرونا برای احتمال محدودیت و 

حتی ممنوعیت سفر در تعطیلات نوروز همراه شده است، 
 ـمعاون گردشگری وزارت میراث فرهنگی،  اما ولی تیموری 
گردشگری و صنایع دستی ـ  همچنان این سخن خود را 
تکرار می کند: دفاتر خدمات مسافرتی با برنامه ریزی قبلی 
امکان فعالیت در ایام نوروز با اسکان در مراکز کنترل شده را 
دارند و با ارائه رزرو از مراکز اقامتی مجاز نیز امکان سفر افراد 

خارج از قالب تورهای گردشگری وجود دارد.
او یادآور شده که ستاد ملی مقابله با کرونا به این سمت 
رفت که سفرهای نوروزی علاوه بر این که تبلیغ نشوند، 
تعطیل هم بشوند اما با بررسی های بیشتر و با تنظیم دو 
پیش شرط، قول داده اند که فعالیت واحدهای گردشگری 
در ایام نوروز 1۴00 ادامه یابد؛ نخست این که با حفظ و 
حراست از سلامت مردم دوباره به پیک نرسیم و دیگری 

رعایت پروتکل ها و توصیه های بهداشتی.
این در حالی است که ستاد کرونا هنوز درباره مدل های 
پیشنهادی وزارت میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع 
دستی برای سفرهای نوروزی به تصمیم قاطع نرسیده 
است. علیرضا رئیسی، سخنگوی این ستاد گفته است: اگر 
می توانستیم شرایط و رفتارمان در قبال ویروس را کنترل 
کنیم، می شد دو نوع سفر را انجام داد؛ در نوع اول ثبت نام 
افراد در تور بود تا حمل و نقل و محل اسکان آن ها کنترل 
شود. در نوع دوم افرادی هم می توانستند با وسیله نقلیه 
خود اما تحت نظر تور سفر کنند تا محل اسکان شان تحت 
نظر باشد. این دو نوع سفر می توانست اجرایی باشد، اما در 
حالت سوم افراد با ماشین خود به خانه یا ویلای خود یا اقوام 
می رفتند که در این حالت شرایط از کنترل ما خارج بود و 
در نوع آخر هم افراد با ماشین خود یا وسیله حمل و نقل 
عمومی به سفر می رفتند و در پارک ها چادر می زدند که این 
نوع از سفر از ابتدا ممنوع اعلام شد. در حال حاضر مشکل 
اصلی ما سفر رفتن گروه سوم است. اگر پروتکل ها در  دو 
هفته باقی مانده به خوبی رعایت شود آن وقت شاید بتوان 
اجازه داد سفرهای نوع یک و دو انجام شود اما اگر موفق به 

رعایت پروتکل ها نشویم دیگر سفرها امکان پذیر نیست.
 سخنگوی ستاد ملی کرونا تصریح کرده است: باید در 
مورد سفرها واقع نگر بود. البته که می دانیم مردم تحت 
فشار هستند و برخی سه عید است که سفر نرفته اند، عید 
سال 1۳۹8 که سیل آمد، عید سال گذشته و امسال هم 
درگیر کرونا و ویروس جهش یافته هستیم و با این شرایط 
بعید است بتوانیم پیشنهادات مطرح شده در ستاد در مورد 

سفرهای هوشمند و سلامت را تصویب کنیم. | ایسنا

پنج روز پیش بود که محسن رضایی درباره لوایح مربوط 
به FATF اعلام کرد »پیرو درخواست رییس جمهور 
از مقام معظم رهبری و موافقت معظم له با تمدید زمان 
بررسی این دو لایحه، در جلسات متعدد کار کارشناسی 
انجام و پیشنهادهای مختلف، بررسی شده که گزارش آن 
را به صحن مجمع تشخیص مصلحت نظام برای تصمیم 
گیری ارائه خواهیم کرد و تلاش می کنیم تا پایان اسفند 

ماه نظر نهایی مجمع را اعلام کنیم.«
لوایح مورد اشاره دبیر مجمع تشخیص، کنوانسیون های 
پالرمو و CFT هستند که در مجلس گذشته تصویب شدند 

اما شورای نگهبان آن را رد کرد. پس از اصرار مجلس، کار 
این لوایح به مجمع تشخیص مصلحت نظام کشید.

 FATF در این شرایط موافقان و مخالفان پیوستن ایران به
یک بار دیگر در مقابل یکدیگر قرار گرفته اند. دولت و 
بخش اعظمی از موافقان سیاست خارجی دو دولت 
اخیر، تصویب نکردن لوایح مربوط به FATF را نوعی 
خودتحریمی می دانند. در مقابل اما مخالفان معتقدند قرار 
گرفتن ایران در لیست سیاه این نهاد بین المللی وضعیت 
را از این بدتر نمی کند و اصلا تاثیری در اقتصاد ایران ندارد.

نباید به FATF دلخوش کرد
حالا در شرایطی که زمان زیادی تا پایان سال نمانده، 
مخالفان پیوستن ایران به FATF دور تازه ای از انتقادات 
را آغاز کرده اند. محمدرضا پورابراهیمی، رییس کمیسیون 

اقتصادی مجلس یکی از کسانی است که چراغ انتقاد از 
تصویب لوایح یاد شده را روشن کرده و گفته

آنطور که فارس گزارش داده، به اعتقاد نماینده مردم 
کرمان و راور در مجلس، در FATF هیچ تضمینی برای 
گشایش اقتصادی در ایران وجود ندارد و نباید به این 

کنوانسیون ها دلخوش کرد.
این نماینده که در سال ۹6 از برجام به عنوان یک برنامه 
اقتصادی موفق یاد کرده بود، حالا در آستانه بررسی 
مجدد لوایح مربوط به FATF گفته »همانطور که برجام 
برای ما خیری نداشت، پیوستن به FATF هم برای ما 

خیری ندارد.«
پورابراهیمی ادامه داد که »امروز ما در شرایط تحریم به 
سر می بریم و شفافیت اقتصادی در این وضعیت در واقع به 

معنای دادن اطلاعات اقتصادی کشور به دشمن است.«
نماینده اصولگرای مردم کرمان و راور در حالی چنین 
موضع تندی در خصوص FATF گرفته که دو سال پیش 
 FATF به »کرمان نو« گفته بود: »دولت تعهدات لازم را از
بگیرد، با تصویب CFT مخالفت نمی کنیم.« منظور او از 
تعهد هم این بود که »نباید اینطور شود که ما تعهد بدهیم 
اما دوباره در خطر قرار گرفتن در لیست سیاه باشیم و یا 
برای خروج از این لیست برای ما شرط جدیدی بگذارند.«

پیوستن به FATF برای اقتصاد ضروری است
رییس اتاق بازرگانی کرمان اما نظری مخالف رییس 
کمیسیون اقتصادی مجلس دارد. سید مهدی طبیب زاده 
 FATF به »کرمان نو« می گوید تصویب لوایح مربوط به

برای ارتباطات بانکی ما حتما لازم است.
او با طرح این سوال که مگر چند کشور در دنیا وجود دارند 
که به FATF نپیوستند، اضافه کرد همان کشورهایی که 
با ایران ارتباط نزدیک دارند، موارد مربوط به FATF را 

رعایت می کنند.

 استیصال در بازار سفر نوروز

پورابراهیمی چراغ اول مخالفت با FATF را روشن کرد
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با وجود آن نگرانی و سرگردانی هایی که با هشدار 
و پیش فرض های ستاد کرونا برای احتمال 
محدودیت و حتی ممنوعیت سفر در تعطیلات 
نوروز همراه شده است، اما ولی تیموری ـ معاون 
گردشگری وزارت میراث فرهنگی، گردشگری و 
صنایع دستی ـ  همچنان این سخن خود را تکرار 
می کند: دفاتر خدمات مسافرتی با برنامه ریزی 
قبلی امکان فعالیت در ایام نوروز با اسکان در 
مراکز کنترل شده را دارند و با ارائه رزرو از مراکز 
اقامتی مجاز نیز امکان سفر افراد خارج از قالب 
تورهای گردشگری وجود دارد.

تبلیغ و فروش سفرهای خارجی و داخلی برای تعطیلات نوروز آغاز شده است، در حالی که ستاد ملی کرونا نه تنها هنوز به تصمیمی 
روشن درباره سفرهای نوروزی نرسیده، بلکه مصوبه ای دارد که وزارت میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی را موظف می کند از انجام 

تبلیغ و مشوق برای افزایش سفر، نظیر فروش بلیت و تورهای تخفیف دار و امثال آن جلوگیری کند.

آمار جدید کرونا در استان کرمان 
تا عصر دوشنبه؛
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کتاب خود نوشت »عطر سنبل عطر کاج« 
نامه ای است از این نویسنده ایرانی که از کودکی در آمریکا 
به سر می برد. این اثر یکی از کتاب های پر فروش آمریکا در 

دوسال گذشته بوده و جوایز متعددی کسب کرده است.
در بخشی از رمان می خوانیم :من و خانواده ام نمی دانستیم 
چرا آمریکایی ها چنین تصور اشتباهی از ایران دارند ، یک روز 
یکی از همسایه ها سرنخی به دست مان داد ، گفت ایران را می 
شناسد چون فیلم لورنس عربستان را دیده است . ما گفتیم 
لورنس کیه ، اسمش را هم نشنیده ایم . بعد پدر برایش توضیح 
داد که ایرانی ها نژاد هند و اروپایی هستند ، ما عرب نیستیم 
.سپس ادامه داد : ” البته دو چیز مشترک با عربستان سعودی 
داریم ، اسلام و نفت ” و گفت : ” حالا سرتان را درباره ی 
مذهب درد نمی آورم ، بگذارید از صنعت نفت برایتان بگویم 
.سعی می کردم نماینده شایسته ای برای زادگاهم باشم ، اما 
مثل یک ستاره ی هالیوودی که با سماجت توسط نشریات 
جنجالی تعقیب شود ، گاهی از سوال ها خسته می شدم . البته 
هیچ وقت به صورت کسی مشت نزدم . از کلمات استفاده 
می کردم . یکی از پسرهای مدرسه عادت داشت سوال های 

احمقانه ی خاصی از من بپرسد .
یک روز دوباره سراغ شترها را گرفت . این بار ، نشانه ای بر 
تمایل درونی ام به قصه گویی ، که آره ما شتر داشتیم ، یک 
دانه یک کوهانه و یک دانه دو کوهانه . یک کوهانه مال پدرو 
مادرم بود و دو کوهانه را به عنوان استیشن خانوادگی همه با 
هم سوار می شدیم . چشم هایش گشاد شد : ” کجا آن ها را 

نگه می داشتید ؟ ”گفتم : ” معلومه توی گاراژ “
او که چیزی را می خواست شنیده بود ....

The Interpreter/ مترجم
هر کس که یه نفر رو از دست میده، میخواد از یه نفر دیگه انتقام بگیره، اگر هم 

کسی رو پیدا نکنه، میخواد از دنیا انتقام بگیره!

دیالوگ
»رادیو دیو«/ پادکستی که در آن یک موضوع خاص از دنیای ادبیات، موسیقی، سینما یا 
فرهنگ و آداب  و رسوم خطه ای از ایران یا جهان، در قالب کلمات به تصویر کشیده می شوند. 

اگر به دنبال سخن تازه برای شنیدن هستید، پادکست فارسی رادیو دیو را گوش کنید.

پادکست
»زمستان است«/ به کارگردانی رفیع پیتز، روایت خانواده ای فقیر و تهی دست است 
که وقتی پدر خانواده برای تامین معاش به سفر میرود و خبری از او نمیشود، کارگری 
دلداده ی مادر خانواده میشود و با او ازدواج میکند اما او نیز به ناچار باید به سفر برود. 

فیلم

تخت خالی یک بیمارستانم
آمدن یا رفتنت 

هر دو غمگینم میکند.

»پریسا صالحی«

عکس : محمد خضری مقدم پايان جشنواره فیلم کوتاه 
معلولان در کرمان 

ــا  ــت ب ــراد دارای معلولی ــه ای اف ــای 1۰۰ ثانی ــس و فیلم ه ــنواره عک ــتین جش نخس
ــان داد. ــود پای ــه کار خ ــان ب ــدگان در کرم ــی برگزی معرف

آثــار ارســالی معلــولان بــه ایــن جشــنواره در موضــوع هــای بیــان مســائل و مشــکلات 
ــولان در حوزه هــای مناســب ســازی، اشــتغال، آموزش،پیشــگیری از آســیب های  معل
اجتماعــی و آمــوزش مهارت هــای زندگی،اســتفاده بهینــه از توانمنــدی و اوقــات 
فراغت،اســتفاده حداکثــری از امکانــات موجــود، انتظــارات معقــول معلولیــن از جامعه، 
ترغیــب جامعــه بــرای ورود بــه شــناخت توانمندی هــای معلولیــن و تــلاش در ارتقــاء 
ــی  ــری، ورزش ــوزه فرهنگی،هن ــه ح ــا و در س ــن توانمندی ه ــب از ای ــتفاده مناس و اس

ــوده اســت. ب
ــراد  ــارکت اف ــی از مش ــا قدردان ــن ب ــن آیی ــتان کرمان در ای ــتی اس ــرکل بهزیس مدی
دارای معلولیــت در ایــن جشــنواره افزود:ایجــاد ارتبــاط موثــر افــراد دارای معلولیــت با 
جامعــه از اصــول اصلــی و ابتدایــی توانمند ســازی معلــولان اســت و بــه همیــن دلیــل 
اســتفاده از ابــزار هنــر بــا بهره گیــری از امکانــات وســیع فضــای مجــازی از موثــر تریــن 
شــیوه های بیــان مشــکلات و نقطــه نظــرات آنــان پیرامــون مســائل مختلــف مرتبــط 

ــا خویــش اســت.  ب
عبــاس صــادق زاده بــا بیــان اینکه جــای خالــی برگــزاری ایــن قبیــل جشــنواره ها برای 
افــراد دارای معلولیــت در میــان برنامه هــای مختلف بهزیســتی بســیار خالی بــود گفت: 
ایــن جشــنواره بــه  شــکل اســتانی در کرمــان و بــرای اولین بــار در کشــور برگزار شــد. 

ــا  ــه ویــژه افــراد دارای معلولیــت ب ــد پایــدار و موثــر جامعــه هــدف بهزیســتی ب او پیون
ــمندترین  ــر را از ارزش ــزار هن ــتفاده از اب ــا اس ــان ب ــازی آن ــق توانمند س ــه از طری جامع
ــئولانه  ــال و مس ــت فع ــت و افزود:حمای ــازی دانس ــی وتوانمند س ــیوه های بازتوان ش
هنرمنــدان و همــه کســانی کــه بــه نوعــی در تحقــق ورود موفــق افــراد دارای معلولیت 
بــه ایــن حــوزه دخیــل بــوده انــد، بســیار ارزشــمند و مانــدگار اســت و بــه دنبــال رفــع 
ــی  ــب جشــنواره مل ــده در قال ــای آین ــا در ســال ه ــن جشــنواره هســتیم ت ــص ای نواق

ــود.  ــزار ش برگ
صادق زاده بــا قدردانــی از ادارات فرهنگ و ارشــاد اســلامی و شــهرداری کرمان با اشــاره 
بــه کیفیــت مطلــوب آثــار منتخــب بیــان داشــت: بــا نگاهــی بــه آثــار برگزیــده شــده 
درمی یابیــم کــه اســتعدادهای بالقــوه ای در میان معلــولان وجــود دارد که اگــر مدیران 
ارشــد اســتان زمینــه شــکوفایی ایــن اســتعدادها را فراهــم کنند می تــوان شــاهد تولید 

آثــار فاخری توســط ایــن عزیــزان باشــیم. 
 معــاون توانبخشــی بهزیســتی اســتان کرمــان نیــز در ایــن آییــن بــا اشــاره به شــرایط 
بــه وجــود آمــده بــه واســطه شــیوع بیمــاری کرونــا بــرای افــراد جامعــه بــه ویــژه افراد 
ــن  ــزوم ایجــاد روحیــه نشــاط و شــادابی در بیــن ای ــه دلیــل ل دارای معلولیــت افزود:ب
ــالم  ــت س ــری و رقاب ــای هن ــان در عرصه ه ــه منظــور شــکوفایی اســتعداد آن قشــر و ب
ــات فضــای مجــازی برگــزاری جشــنواره فــوق در  ــا اســتفاده گســترده از امکان ــان ب آن

ــرار گرفــت.  دســتور کار ق
ــن جشــنواره  ــولان از ای ــه اســتقبال گســترده معل ــا اشــاره ب ــور ب علیرضــا احمــدی پ
ــر آن  ــه بخــش مســابقه ایــن جشــنواره مــا را ب ــار ارســالی و راه یافتــه ب گفت:تعــدد آث
داشــت تا در فکــر برگــزاری آن در قالب جشــنواره منطقــه ای و حتی کشــوری باشــیم. 
ــه  ــس مهدی ــش عک ــد.در بخ ــت ش ــات داوران قرائ ــه هی ــم بیانی ــن مراس ــه ای در ادام
ــوان  ــه عن ــدی ب ــزه نق ــم افتخــار و جای ــس جشــنواره، دیپل ــدای تندی ــا اه کاظمــی ب
ــه دوم  ــری را شایســته رتب ــچ اث ــن بخــش هی ــات داوران در ای ــده اول شــد و هی برگزی
ــا  ــوم ب ــده س ــوان برگزی ــه عن ــوب ب ــی از رودبار جن ــین فلاح ــد و یاس ــخیص ندادن تش
اهــدای تندیــس جشــنواره ،تقدیر نامــه و جایــزه نقــدی انتخــاب شــد و هیــات داوران 
جشــنواره هیــچ عکســی را به عنــوان برگزیــده بخــش ویــژه شایســته تقدیر ندانســتند. 
در بخــش فیلم هــای صــد ثانیــه ای فیلــم مهدیــه کاظمــی از رفســنجان بــا عنوان)مــا 
ــوان  ــا عن ــم ب ــی زاده از ب ــاس کرمعل ــهنوازی و امیرعب ــزدان ش ــم ی ــم (، فیل می توانی
ــا عنــوان ) در آرزوی  )دوســتی نیــز گلــی اســت..(،فیلم پریســا نیرومنــدی از کرمــان ب
بهــار(، فیلــم پونــه لنگــری زاده از کرمــان بــا عنــوان )ماجراهــای مــن و قنــدی( و فیلم 
ســعید ســلطانی از کرمــان بــا عنــوان )زندگــی جــاری اســت( بــه عنــوان برگزیــدگان 

ــا پنجــم ایــن جشــنواره معرفــی شــدند.  اول ت
هیــات داوران جشــنواره در ایــن بخــش بــه علــت تداخــل فیلم هــای برگزیــده 
بخــش مســابقه و بخــش ویــژه )کرونــا( بــا ادغــام ایــن ۲ بخــش پنــج نفــر را بــه عنــوان 

ــد ــی کردن ــه ای معرف ــد ثانی ــای ص ــش فیلم ه ــدگان بخ برگزی

عکس نوشت کافه کتاب

اتفاق

»دره ی اشباح« 
دره ای با ساختارها و اشکال عجیب و البته بسیار چذاب 

است که محصول فرایندهای طبیعی آبی می باشند و مکانی 
بسیار بکر و دیدنی است. این مکان در 4۰ کیلومتری 

شمال شرقی شهر زرند و در مسیر راور )مشهد( و دقیقاً بعد 
از پیچ روستای »عیسی آباد« قرار دارد.

 با انعقاد تفاهمنامه میان وزارتخانه های گردشگری 
و راه و شهرسازی، ایران به جرگه کشورهای 

دارای گردشگری ساحلی و دریایی 
پیوست.

در سال گذشته در چنین روزی کاغد وطن از 
100جراحی چشم در رودبار جنوب 

و زهکلوت توسط خیرین نوشت.

جاذبه

خبر

سالگشت

آوای محلی           

گَپیش دا تو دلم وَر باد و رُوته
و کُوته شو دلی نمُزاد و رُوته

حلاایِ بخَت بد همساده بودین
مُنی خب کرده دُشمن شاد و رُوته

شاعر : میثم دستخوان

کِرِنچِ   مودون   لالی  کَشَنگن
برََخشِ خوسِ روشالی کَشَنگن
اگر حتي به زُورَم بوُدهِ  امشو
بپرسه ای  مُ احوالی کَشَنگن

شاعر :حسین کمالی

دلمُ اشکه نمنده تهُْکْ اجَُونمُ
دلیکینُم بکن کهنو نمونمُ

ارََمْ رو رو دگه رندُم ندیدی
شو و رو لی لرَو لارو اخونمُ

شاعر : اکبر داوری

         در توییتر چه می گویند؟

محمد احســانی مدیر شبکه »نســیم« از فروش کلیه 
اجناس اهدایی به موزه »دورهمی« و پرداخت عواید آن 
به هلال احمر خبر داد. فیلم تحویل و مبلغ این عوائد و 

جزییات این اتفاق در قسمت آخر پخش خواهد شد.

گروه موســیقی پالت پس از »آقای بنفش«، »شهر من 
بخند« و »تمام ناتمام«، چهارمیــن آلبوم خود را با نام 

»نصف النهار مبدأ« منتشر کرد.

کنســرت های آنلاین رایگان از سر گرفته شده و ارکستر 
مجلسی »نغمه باران« به سرپرستی و خوانندگی علی امیر 
قاسمی 1۲ اسفند ماه ساعت ۲0 به صورت زنده و رایگان از 

سایت www.nobino.ir  قابل مشاهده است. 

هیئت مديره اتحاديه شرکت های تعاونی روستايی زرند

متقاضیان محترم بایستی برای شرکت در این مزایده نسبت به انجام امور ذیل ظرف مدت ده روز از تاریخ انتشار آگهی اقدام نمایند.
1_ برای اطلاع از شرایط و چگونگی مزایده ، رویت و دریافت مدارک مربوط به قطعات تجاری و مسکونی به دبیرخانه اتحادیه شرکت های 
تعاونی روستایی زرند واقع در بلوار تختی مراجعه، همچنین برای کسب اطلاعات غیرحضوری با شماره تلفن 03433425020 همراه 

09131419099 تماس حاصل نمائید.
2_ فرم شماره یک )شرکت در مزایده( و فرم شماره 2 )پیشنهاد قیمت( و قیمت کارشناسی و نقشه تفکیکی را از دبیرخانه اتحادیه 

شرکت های تعاونی روستائی زرند اخذ و نسبت به تکمیل و امضای آن بدون خط خوردگی و لاک گرفتگی اقدام نمایند.
3_ پیوست نمودن فیش واریزی به حساب بانکی شماره 406746210 بانک کشاورزی شعبه مرکزی زرند و یا چک بین بانکی به 

میزان 300 میلیون ریال در وجه اتحادیه شرکت های تعاونی روستائی شهرستان زرند به عنوان سپرده شرکت در مزایده.
4_ متقاضی باید پس از اتمام مراحل فوق مدارک خود را در پاکتی در بسته قرار داده و تا پایان وقت اداری روز شنبه مورخ 99/12/23 

تحویل دبیرخانه اتحادیه واقع در زرند بلوار تختی نموده و رسید دریافت دارد.
جلسه مزایده راس ساعت 10 صبح روز دوشنبه مورخ 99/12/25 در محل اداره تعاون روستائی زرند واقع در بلوار شهید حاج قاسم 

سلیمانی برگزار می گردد.

آگهی مزايده
اتحادیه شرکت های تعاونی روستایی شهرستان زرند در نظر دارد مستند به مجوز شماره 15231 مورخ 99/6/3 

سازمان مرکزی تعاون روستایی ایران تعدادی زمین ملکی به شرح 4 قطعه تجاری و تعداد 3 قطعه مسکونی از ملک 
تفکیکی خود را واقع در شهرستان زرند بلوار تختی از طریق مزایده عمومی بفروش برساند. 


